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Κατασχέθηκε ραδιοφωνικός 
 σταθµός στην Κόρινθο 

γιατί λειτουργούσε χωρίς άδεια  
 

- Συνελήφθη ένας 54χρονος  ∆ιαβάστε  
στην σελ. 2 

ΚΩΣΤΑΣ ΚΟΛΛΙΑΣ:  
 

«ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ ΚΑΚΗΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΩΝ ΦΙΛΟΖΩΩΝ. 

ΠΟΤΕ ∆ΕΝ ΕΚΑΝΑ ΛΟΓΟ ΓΙΑ ΚΟΠΗ  
ΑΥΤΙΩΝ, ΓΙΑ ΑΚΡΩΤΗΡΙΑΣΜΟΥΣ  

ΓΙΑ ΛΟΓΟΥΣ ΑΙΣΘΗΤΙΚΗΣ» 
 

- Άµεση η απάντηση του Βουλευτή στην επιστολή 
 διαµαρτυρίας των ζωοφιλικών σωµατείων 

Απόστολος 
 Παπαφωτίου:  

 

«Αστεροσκοπείο 
Κρυονερίου. 

Οι επεµβάσεις 
που θα γίνουν 
στον χώρο θα 

δηµιουργήσουν 
ένα πρότυπο  

Θεµατικό 
εκπαιδευτικό  

και ερευνητικό 
κέντρο» 

∆ιαβάστε στην σελ. 4 

∆ΗΜΟΣ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ – 
ΑΓΙΩΝ ΘΕΟ∆ΩΡΩΝ 

 

ΕΝΤΑΧΘΗΚΕ  
ΣΤΟ ΕΣΠΑ 

Η ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ  

ΤΩΝ ∆ΙΚΤΥΩΝ  
Υ∆ΡΕΥΣΗΣ  

∆ιαβάστε στην σελ. 8 

ΟΙ ∆ΡΑΣΕΙΣ ΤΟΥ 2013 ΚΑΙ  ΟΙ ΣΤΟΧΟΙ  ΤΟΥ 2014  ΣΤΗΝ ΚΟΠΗ 
ΤΗΣ ΠΡΩΤΟΧΡΟΝΙΑΤΙΚΗΣ ΠΙΤΑΣ ΤΟΥ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΥ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ 

 

 ΒΑΣΙΛΗΣ ΝΑΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
 

«ΑΣ ΕΡΓΑΣΤΟΥΜΕ ΟΛΟΙ 
ΕΝΩΜΕΝΟΙ ΓΙΑ ΜΙΑ ΣΥΓΧΡΟΝΗ 

ΚΑΙ ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ» 

∆ιαβάστε στις  σελ.  6-7 

Μέχρι τα µέσα  
Φεβρουαρίου 

οι αιτήσεις  
συµµετοχής 

 για το  
 7ο  Φεστιβάλ 

Μαθητικού 
 Θεάτρου 

«Κόρινθος 2014»  
στο ∆ηµοτικό  

Θέατρο  

∆ιαβάστε στην σελ. 2 

Επανακατατέθηκε 
η τροπολογία  για την 

αύξηση στη φορολογία 
των βιοµηχανοποιηµένων 

καπνών 

∆ιαβάστε στην σελ. 2 

∆ιαβάστε στην σελ. 15 

Για τις σύγχρονες  
όψεις 

του σχολικού  
εκφοβισµού 

& την δυναµική 
των εκπαιδευτικών 

παρεµβάσεων 
θα συζητήσουν 

σήµερα στο Εργατικό 
Κέντρο Κορίνθου  

∆ιαβάστε στην σελ. 9 
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Μέχρι τα µέσα  Φεβρουαρίου 
οι αιτήσεις συµµετοχής 

 για το  7ο  Φεστιβάλ Μαθητικού 
 Θεάτρου «Κόρινθος 2014»  

στο ∆ηµοτικό Θέατρο  

Α 
πό τις 8 έως τις 15 Μαρτίου, µε τη συµµετοχή των θεατρικών οµά-
δων των σχολείων του νοµού µας, θα πραγµατοποιηθεί στο ∆ηµοτι-

κό Θέατρο της Κορίνθου το 7ο  Φεστιβάλ Μαθητικού Θεάτρου 
«Κόρινθος 2014», το οποίο διοργανώνει ο ∆ήµος Κορινθίων σε συνεργασία 
µε την δευτεροβάθµια εκπαίδευση του νοµού. Ο δήµος και φέτος θέλει να 
συµβάλει ενεργά στα πολιτιστικά δρώµενα του τόπου µας και σε σχετικό 

δελτίο Τύπου έκανε γνωστό τον κανονισµό του φεστιβάλ, ο οποίος περιλαµ-
βάνει τα εξής:  

-Τα έργα που θα παρουσιαστούν πρέπει να είναι θεατρικά από το Ελληνικό 
ή το παγκόσµιο ρεπερτόριο. 

-∆ηλώσεις συµµετοχής θα γίνουν δεκτές µέχρι τις 15 Φεβρουαρίου του 
2014 στο αρµόδιο  γραφείο του ∆ήµου. 

-Στη δήλωση συµµετοχής πρέπει να αναφέρονται τα στοιχεία του σχολείου, 
οι συντελεστές της παράστασης, η διανοµή  των ρόλων και λίγα λόγια για 

τον συγγραφέα και το έργο που θα παρουσιαστεί. 
-Οι παραστάσεις θα πραγµατοποιηθούν στο ∆ηµοτικό Θέατρο Κορίνθου 

(Πανεπιστήµιο-∆αµασκηνού & Κολοκοτρώνη). 
-Η σειρά των παραστάσεων  θα γίνει µετά από κλήρωση των συµµετεχό-

ντων θεατρικών οµάδων που θα δηλώσουν συµµετοχή. 
 Ο ∆ήµος θα µεριµνήσει : 

-Για την µεταφορά  των θεατρικών οµάδων από την έδρα των σχολείων µε 
επιστροφή. 

-Για την φωτιστική και ηχητική κάλυψη των παραστάσεων. 
-Για την εκτύπωση προγράµµατος µε  τα στοιχεία όλων των θεατρικών 

οµάδων. 
-Θα παραθέσει δείπνο στα µέλη της κάθε θεατρικής οµάδας µετά την πα-

ράσταση. 
-Θα δοθούν αναµνηστικά βραβεία συµµετοχής στα σχολεία που θα συµµε-

τάσχουν στο  Φεστιβάλ. 
 

-Υπεύθυνος συντονιστής  του Φεστιβάλ είναι ο συµπολίτης µας Παύλος 
Καράγιωργας. 

  Τηλ. Επικοινωνίας 27410-27345  

Κατασχέθηκε ραδιοφωνικός 
 σταθµός στην Κόρινθο 

γιατί λειτουργούσε χωρίς άδεια  
 

- Συνελήφθη ένας 54χρονος  
 

Έ 
νας 

54χρονος 
συνελήφθη 
την περα-

σµένη Κυριακή στην 
Κόρινθο , από αστυνο-
µικούς του Τµήµατος 
Ασφαλείας Κορίνθου,  
γιατί σε έρευνα που 

πραγµατοποιήθηκε στο 
σπίτι του , βρέθηκε και 

κατασχέθηκε εξοπλι-
σµός ραδιοφωνικού 

σταθµού, ο οποίος εξέ-
πεµπε χωρίς την απαι-

τούµενη άδεια. 

Άµεση ήταν η απάντηση του Βουλευτή της Ν.∆ Κώστα 
Κόλλια,  στην επιστολή που απέστειλαν πριν λίγες ηµέ-

ρες οι φιλόζωοι στον πρωθυπουργό, τον Υπουργό Αγροτι-
κής Ανάπτυξης και Τροφίµων, τον  Αναπληρωτή Υπουρ-

γό ΥΠΑΑΤ αλλά και τους εισηγητές του νοµοσχέδιου  
"∆ιοικητικά µέτρα, διαδικασίες και κυρώσεις στην εφαρ-
µογή της ενωσιακής και εθνικής νοµοθεσίας στους τοµείς 

των τροφίµων, των ζωοτροφών και της υγείας 
και προστασίας των ζώων και άλλες διατάξεις", µε αφορ-
µή τα  όσα αναφέρονται εκεί για τους ακρωτηριασµούς 

των ζώων.  
Εισηγητής είναι ο Βουλευτής του νοµού µας  Κώστας 

Κόλλιας, ο οποίος θεώρησε πως όσα γράφονται είναι υ-
περβολικά και προϊόν κακής ενηµέρωσης. Μάλιστα πα-
ραθέτει στην ανακοίνωση του προς τα Μ.Μ.Ε, αυτούσιο 
όλο το απόσπασµα της εισήγησής  του για το Άρθρο 46, 
όπως προκύπτει από τα επίσηµα πρακτικά της Βουλής, 

όπως αναφέρει. 
Η πανελλαδική φιλοζωϊκή και περιβαλλοντική οµοσπονδία και η πανελλαδική 

συντονιστική επιτροπή 115 ζωοφιλικών σωµατείων αναφέρει στην επιστολή της:  
            

«Ανάληψη της Ευρωπαϊκής Προεδρίας µε έκνοµους Βουλευτές. 
Ο εισηγητής της Ν.∆. τάσσεται κατά νόµων της Ε.Ε. για τα ζώα. 

 
«Με έκπληξη πληροφορηθήκαµε χθες ότι ο Βουλευτής της Ν.∆. και εισηγητής 
του Νοµοσχεδίου "∆ιοικητικά µέτρα, διαδικασίες και κυρώσεις στην εφαρµογή 
της ενωσιακής και εθνικής νοµοθεσίας στους τοµείς των τροφίµων, των ζωοτρο-
φών και της υγείας και προστασίας των ζώων και άλλες διατάξεις", κ. Κόλλιας 

τάσσεται αναφανδόν κατά της ευρωπαϊκής νοµοθεσίας, την οποία και η χώρα µας 
έχει επικυρώσει µε τον νόµο 2017/92 αλλά και κατά της εθνικής νοµοθεσίας µας 
που απαγορεύουν τους ακρωτηριασµός ζώων  , δείχνει να περιφρονεί νοµοθεσία 
και όργανα , ικανοποιώντας τα οικονοµικά συµφέροντα  των κυνηγοεκτροφέων. 

Χάριν  εκλογικής πελατείας; 
Μα δεν δηλώνει η κυβέρνηση ότι τέτοιες τακτικές ανήκουν στο παρελθόν; 

Σύµπασα η Φιλοζωική Κοινότητα της χώρας αλλά και οι εκπρόσωποι του Π.Κ.Σ. 
καταδικάζουν τέτοιες απόψεις που εκτός από αντίθετες µε την ευζωία των ζώων 

είναι και µη σύννοµες. 
Η ανάληψη της Προεδρίας της Ε.Ε. από την χώρα µας δεν συνάδει µε άρνηση της 

εφαρµογής Κοινοτικών Κανονισµών και οδηγιών.  
Θυµίζουµε λοιπόν σε όλους, αλλά  ιδίως στον κ. Κόλλια, ότι η Ευρωπαϊκή Σύµ-

βαση για την Προστασία των Ζώων Συντροφιάς την οποία η χώρα µας επικύρωσε 
µε τον Ν.2017/1992 χωρίς καµία επιφύλαξη, απαγορεύει ρητά µη θεραπευτικές 

επεµβάσεις σε ζώα, κάτι που ισχυροποίησε ο Ν.4039/2012. 
∆ιότι  η κοπή των ουρών και αυτιών στους σκύλους  δεν ικανοποιεί παρά µόνο το 

prestige των ιδιοκτητών τους παρά τα κροκοδείλια δάκρυά περί δήθεν ευζωίας 
τους. 

Για τον ίδιο ακριβώς λόγο, το Νοµικό Συµβούλιο του Κράτους, µε την υπ αριθµ. 
326/2013 πράξη, γνωµοδότησε ότι η Ευρωπαϊκή Σύµβαση για την προστασία των 
ζώων συντροφιάς αποτελεί υπερεθνική νοµοθεσία που δεν µπορεί να αλλάξει µε 

εθνική νοµοθεσία.  
Τα άρθρα που αφορούν τους ακρωτηριασµούς ζώων όπως έχουν διατυπωθεί µέχρι 
σήµερα, τόσο στον Ν.4039/2012 όσο και στις υπό ψήφιση τροπολογίες, ακολου-

θούν τους κανόνες που έθεσε η Ευρωπαϊκή Σύµβαση και έτσι πρέπει να είναι. 
Κάθε εκτροπή από αυτή, σηµαίνει µη αποδοχή και σεβασµό στους κοινοτικούς 
κανονισµούς και οδηγίες κάτι που δεν συνάδει µε αυτό που λίγες µέρες πριν η 

χώρα µας ανέλαβε θα ενηµερωθείδε άµεσα ο Αρµόδιος Επίτροπος της Ε.Ε. 
Ακόµα µία εξαίρεση, µετά τις παραστάσεις - τσίρκο µε ζώα της άγριας ζωής, δελ-
φίνια κλπ και της ιππικής δεξιοτεχνίας , όπως ονοµάζεται- και ο νόµος αυτός, δή-
θεν για την προστασία των ζώων θα λάβει επάξια τον τίτλο "Ο Νόµος της ΕΞΑΙ-
ΡΕΣΗΣ" ή ο Νοµος των κυνηγο-εκτροφέων -γάλλων και άλλων επιχειρηµατιών. 

 
Στις επερχόµενες τριπλές εκλογικές αναµετρήσεις η φιλοζωική  κοινότητα, που 
µετρά πάνω από 1.500.000 πολίτες , θα δώσει την απάντησή της σε όσους πί-

σω από νοµους  προστασίας των ζώων  ικανοποιούν  αλλότρια οικονοµικά συµ-
φέροντα. 

 
Η ΠΑΝΕΛΛΑ∆ΙΚΗ ΦΙΛΟΖΩΙΚΗ ΚΑΙ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΗ  

ΟΜΟΣΠΟΝ∆ΙΑ & ΠΑΝΕΛΛΑ∆ΙΚΗ ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΙΚΗ  
ΕΠΙΤΡΟΠΗ 115  ΖΩΟΦΙΛΙΚΩΝ ΣΩΜΑΤΕΙΩΝ» 

 
Η ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΤΟΥ ΒΟΥΛΕΥΤΗ 

 
Επικοινωνήσαµε µε τον  Βουλευτή την ∆ευτέρα το πρωϊ για το θέµα και µας απά-

ντησε τα εξής: 
 

Κόλλιας: Στην εισήγηση του νοµοσχεδίου του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίµων, υπάρχουν και ένα – δύο άρθρα που αφορούν την προστασία των 

ζώων. 
Αντιθέτως µε αυτά που γράφονται, στην εισήγησή µου στο νοµοσχέδιο είµαστε 

πάρα πολύ αυστηροί σε ότι αφορά στην προστασία των ζώων. Εισηγούµαι να µην 
υπάρχουν εκθέσεις ζώων, να µην χρησιµοποιούνται τα ζώα σε τσίρκο και άλλες 

επειδείξεις. 
Μίλησα για την δυνατότητα σαν εξαίρεση και µόνο να υπάρχει κατόπιν ιατρικής 
γνωµάτευσης για δύο τρεις ράτσες κυνηγετικών σκύλων εργασίας κόψιµο ενός 

µικρού τµήµατος της ουράς στις πρώτες ηµέρες της ζωής του σκύλου. Αυτό έχει 
σκοπό να αποφεύγονται οι τραυµατισµοί που κατά κόρον συµβαίνουν σε αυτά τα 
σκυλιά λόγω των συνεχοµένων κινήσεων της ουράς τους όταν κυνηγούν. Έτσι θα 
αποφευχθούν ακρωτηριασµοί και ασθένειες του ενήλικου σκύλου που βάζουν σε 

κίνδυνο ακόµη και τη ζωή του ζώου. 
Είµαστε αντίθετοι µε τους ακρωτηριασµούς για λόγους αισθητικής. Αυτή η εξαί-
ρεση υπάρχει σε όλες τις ευρωπαϊκές χώρες που έχουν το ίδιο γεωγραφικό ανά-

γλυφο µε τη χώρα µας. 
 

∆ηµοσιογράφος: Για ποιες ράτσες µιλάµε; 
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Κόλλιας: Για τις ράτσες Κούτσκαρ και Σπάνιελ Μπρετόν. Αν θα δείτε σκυλιά που 
έχουν τελειώσει µία κυνηγετική ηµέρα θα διαπιστώσετε ότι αιµµοραγούν. Στη συ-
νέχεια υποχρεώνεται ο ιδιοκτήτης να τους κόψει την ουρά για να προστατεύσει το 
ζώο. Αυτό γίνεται διότι όταν τα σκυλιά µπαίνουν µέσα σε πουρνάρια ή βάτα για να 
φέρουν το πουλί που έχει χτυπήσει ο κυνηγός, κουνούν την ουρά τους µε αποτέλε-

σµα αυτή να τραυµατίζεται βάναυσα. 
Είµαι κι εγώ κυνηγός και έχω την αντίστοιχη εµπειρία. Εξάλλου αυτή η πρόταση 
δεν είναι δική µου. Πρόκειται για αίτηµα πολλών κυνηγετικών συλλόγων. Μόνο 

και µόνο για ιατρικούς λόγους και για την προστασία των σκύλιων. 
 

∆ηµοσιογράφος: ∆εν έχετε µιλήσει για κοπή αυτιών; 
 

Κόλλιας: Προς Θεού. Ποτέ δεν θα υποστήριζα κάτι τέτοιο. Ούτε η εισήγησή µου το 
γράφει µέσα. Είµαι κάθετα αντίθετος σε κάτι τέτοιο. Η ουρά πρέπει να κόβεται στα 
σκυλιά που κυνηγούν σε ακανθώδη µέρη. Ιδιαίτερα σε πουρνάρια. Αφορά τα που-

λόσκυλα. 
 

∆ηµοσιογράφος: Αφού είναι έτσι γιατί έγινε όλη αυτή η φασαρία στο διαδίκτυο; 
 

Κόλλιας: Το θεωρώ υπερβολικό. Όλοι µιλούν για 
ένα νοµοσχέδιο που δεν ξέρουν τι λέει. 

Υπάρχει κυνηγός που δεν αγαπάει το σκυλί του; 
ποιος κυνηγός θα έκοβε την ουρά στο σκυλί του 

χωρίς λόγο; 
Αυτό που εισηγούµαι είναι ένα αναγκαίο κακό όπως 
είναι η στείρωση η οποία είναι πολύ χειρότερη από 
το κόψιµο του 1/3 της ουράς ενός σκύλου. ∆ιότι η 

στείρωση αφορά την αφαίρεση των γεννητικών ορ-
γάνων του ζώου, αυξάνει το βάρος του και πολλές 
φορές έχει ακράτεια. Αλλά το κάνουµε νόµιµα για 

να µην γεννιούνται πολλά αδέσποτα. 
Το νοµοσχέδιο που εισηγούµαστε προστατεύει τα 

ζώα από κάθε είδους εκµετάλευση. 
 

  Ο κος Κόλλιας απέστειλε στα Μ.Μ.Ε  την παρακά-
τω απάντηση:  

  
«Με αφορµή δηµοσιεύµατα που αφορούν την τοπο-
θέτηση  µου σχετικά µε το άρθρο 46 που αφορά τα 
ζώα συντροφιάς, ( ως εισηγητής του νοµοσχέδιου 

του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης που συζητεί-
ται στην Επιτροπή Παραγωγής και Εµπορίου της 

Βουλής), δηλώνω τα εξής : 
 

«Με έκπληξη διάβασα την ανακοίνωση της Πανελ-
λαδικής Φιλοζωικής και Περιβαλλοντικής Οµο-

σπονδίας, σύµφωνα µε την οποία µου αποδίδονται 
σκοπιµότητες που δεν έχουν καµία σχέση µε την 

πραγµατικότητα. ∆εν προτίθεµαι να ανοίξω δηµόσια 
διένεξη µε την εν λόγω Οµοσπονδία καθότι αναγνω-

ρίζω τις ανησυχίες και αλλά και τις ουσιαστικές 
προσπάθειες που καταβάλλει για την προστασία των 

ζώων. 
Θεωρώ όµως ότι το περιεχόµενο της ανακοίνωσης είναι αποτέλεσµα κακής ενηµέ-
ρωσης. Ποτέ δεν έκανα λόγο για κοπή αυτιών, για ακρωτηριασµούς για λόγους αι-
σθητικής και για επεµβάσεις µη θεραπευτικού  χαρακτήρα. Αντίθετα συνηγόρησα 

στην αυστηροποίηση της διαδικασίας και την τιµωρία των κτηνιάτρων που προβαί-
νουν σε τέτοιες πράξεις. Η µοναδική εξαίρεση που ζήτησα από τον Υπουργό ήταν 
να επιτρέπεται η κοπή µόνο της ουράς κατά το 1/3 στις πρώτες µέρες της ζωής των 
σκύλων, µόνο για µια µικρή κατηγορία κυνηγετικών σκύλων εργασίας, για καθαρά 
ιατρικούς λόγους, καθώς και για λόγους προστασίας, υγείας και ευζωίας του ζώου. 

Αυτές οι φυλές, λόγω ιδιοµορφίας του ελληνικού εδάφους, αντιµετωπίζουν προβλή-
µατα κατά την ώρα του κυνηγιού διότι λόγω της συνεχούς κινήσεως της ουράς προ-
καλούνται τραυµατισµοί οι οποίοι οδηγούν σε γάγγραινα ή σηψαιµία. Σε αυτές τις 
περιπτώσεις ακολουθεί το υποχρεωτικό κόψιµο της ουράς, που είναι πράξη επώδυ-

νη, ή ακόµα και ο θάνατος του ζώου. 
Επισηµαίνω ότι τέτοιου είδους εξαιρέσεις επιτρέπονται σήµερα στην Γαλλία, την 
Αγγλία, την Γερµανία, την Ιρλανδία, την ∆ανία, αλλά και σε άλλες χώρες της Ευ-

ρώπης που έχουν παρόµοιο γεωγραφικό ανάγλυφο µε την χώρα µας. 
Εν κατακλείδι αναφέρω ότι η τοποθέτησή µου επί του θέµατος έτυχε της απολύτου 

αποδοχής από τον Πανελλήνιο Κτηνιατρικό Σύλλογο µέσω δηµόσιας επιστολής 
του. 

Προς επιβεβαίωση των προαναφεροµένων παραθέτω αυτούσιο όλο το απόσπασµα 
της εισήγησής µου για το Άρθρο 46, όπως προκύπτει από τα επίσηµα πρακτικά της 

Βουλής. 

«Κυρίες και Κύριοι Συνάδελφοι…….. 
Στο άρθρο 46 προβλέπονται τροποποιήσεις στο νόµο 4039 του 2012  για τα ζώα 

συντροφιάς. 
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, για λόγους οικονοµίας χρόνου θα αναφερθώ µόνο 

σε ορισµένες από τις διατάξεις οι οποίες έχουν προκαλέσει ποικίλες και διαφορετι-
κές αντιδράσεις. Ο ορισµός του επικίνδυνου ζώου παρόλο που βελτιώθηκε σε σχέ-
ση µε το αρχικό νοµοσχέδιο πιστεύω ότι επιδέχεται βελτιώσεων, το πώς εκτιµά ο 

καθένας την απειλή ή την επιθετικότητα εξαρτάται σε µεγάλο βαθµό από την εξοι-
κείωση του µε τα ζώα και νοµίζω ότι ο νόµος δεν πρέπει να επιτρέπει τόσο υποκει-
µενική εκτίµηση. Η εξαίρεση της χρησιµοποίησης άγριων ζώων σε παραστάσεις, 

εάν αυτές θεωρούνται εκπαιδευτικές, είναι ιδιαίτερα γενικόλογη. Πιστεύω ότι καµί-
α παράσταση που αναγκάζει άγρια ζώα, σε συνθήκες αιχµαλωσίας να συµπεριφέρο-

νται σαν άνθρωποι, δεν µπορεί να θεωρείται εκπαιδευτική. Αντιλαµβάνοµαι ότι η 
διάταξη έχει συγκεκριµένο σκοπό, πλην όµως πιστεύω ότι αυτό το ζήτηµα πρέπει 

να διευθετηθεί χωρίς να ανοίγει η πόρτα της νοµιµοποίησης για κάθε λογής βασανι-
σµούς ουσιαστικά άγριων ζώων. Επίσης, το άρθρο που προβλέπει ότι ακόµα και αν 

εκτρέφεται, έστω και ένας θηλυκός σκύλος αναπαραγωγής απαιτείται η έκδοση 
άδειας, είναι το λιγότερο υπερβολικό. 

 Αντιλαµβάνοµαι ότι ο νοµοθέτης έχει στόχο να πε-
ριορίσει την ανεξέλεγκτη αναπαραγωγή που οδηγεί 

στην εγκατάλειψη χιλιάδων ζώων κάθε χρόνο.  
Πλην όµως, οι ευσυνείδητοι ιδιοκτήτες και τα ζώα 
τους είναι γνωστοί στην Πολιτεία, καταγράφονται 

και ελέγχονται.  
Οι ασυνείδητοι που τα εγκαταλείπουν δεν πρόκειται 

να συνετιστούν έτσι, επειδή η Πολιτεία τους λέει, 
ότι πρέπει να προσέλθουν και να δηλώσουν την α-

ναπαραγωγή. 
Εποµένως, αυτή η διάταξη δεν πρόκειται να επιτύχει 
αυτό το στόχο, αντιθέτως, φοβάµαι ότι θα επιδεινώ-

σει το φαινόµενο. 
Οι ασυνείδητοι θα συνεχίσουν εν κρυπτώ τις αναπα-

ραγωγές, οι ευσυνείδητοι ιδιοκτήτες που θέλουν 
έστω µια φορά να ζευγαρώσουν το σκυλί τους θα 

επιβαρύνονται δυσανάλογα. 
Θεωρώ ότι πρέπει να διαχωριστεί µε σαφήνεια η 

διαφορά ανάµεσα στον ιδιώτη κάτοχο ζώου και σε 
αυτόν που αναπαράγει, έστω και ερασιτεχνικά, για 

εµπορικούς σκοπούς. 
Η δεύτερη διάταξη αφορά τους ακρωτηριασµούς. 
Και πάλι ο νοµοθέτης θέλει να αντιµετωπίσει το 
φαινόµενο των ακρωτηριασµών, για αισθητικούς 

σκοπούς, οι  οποίοι πολλές φορές γίνονται µε τρό-
πους βασανιστικούς για τα ζώα. 

Εννοείται ότι σε αυτές τις περιπτώσεις επιβάλλεται 
να απαγορευτούν οι ακρωτηριασµοί και συµφωνώ 
µε τις φιλοζωικές οργανώσεις που λένε ότι θα πρέ-
πει να διώκεται και ο κτηνίατρος που τις εκτελεί. 

Πλην όµως ο νόµος, προσπαθώντας να θεραπεύσει 
ένα κακό, δηµιουργεί κινδύνους, κυρίως για κάποιες 

κυνηγετικές ράτσες. 
Κύριε Υπουργέ, υπάρχουν συγκεκριµένοι λόγοι που 

σε κάποιες ράτσες το κόψιµο της ουράς είναι επιβεβληµένο. Τα ζώα εργασίας τραυ-
µατίζονται, µολύνονται, υποβάλλονται σε επώδυνες θεραπείες και κάποιες φορές 

πεθαίνουν.  
Ακριβώς για να µη συµβαίνει αυτό, µέρος της ουράς αφαιρείται σε µικρή ηλικία.  
Πρέπει να καταλάβουµε ότι αυτό δε γίνεται από σαδισµό ούτε από µόδα. Αντιθέ-

τως, γίνεται για την προστασία του ζώου.  
Σε πολλές ευρωπαϊκές χώρες που απαγορεύονται οι ακρωτηριασµοί, κάποιες ρά-

τσες εξαιρούνται και θεωρώ κύριε Υπουργέ, ότι το ίδιο θα πρέπει να γίνει και εδώ. 
Θα πρέπει να διευκρινιστεί ότι απαγορεύονται οι ακρωτηριασµοί για αισθητικούς 

σκοπούς µε την εξαίρεση για κάποιες από τις ράτσες εργασίας και κυνηγιού, µε αυ-
στηρή διαδικασία.  

Σε ό,τι αφορά τη σήµανση και την καταγραφή των ζώων συντροφιάς, αρµοδιότητα 
που έχει περάσει στο Υπουργείο, θα ήθελα να επισηµάνω ότι δεν έχει υλοποιηθεί, 

ενδεχοµένως, λόγω έλλειψης µέσων και προσωπικού.  
Επειδή το θέµα είναι σοβαρό και ιδιαίτερα επείγον, θα πρέπει να εξετάσετε να ανα-
τεθεί αυτή η αρµοδιότητα, έστω και προσωρινά στον Πανελλήνιο Κτηνιατρικό Σύλ-

λογο ή σε άλλο φορέα ο οποίος ήδη διαθέτει ηλεκτρονική διαδικτυακή βάση σή-
µανσης και καταγραφής. 

Τέλος, σε ό,τι αφορά τις στειρώσεις από εθελοντές, οπωσδήποτε χρειαζόµαστε κάθε 
βοήθεια. Πλην όµως, πρέπει να διασφαλίζεται κατ’ απόλυτο τρόπο η υγιεινή, η κα-
τάρτιση, η καταλληλότητα των φαρµάκων και η ποιότητα των υπηρεσιών που πα-

ρέχονται.»». 
Τ. Καραβούλιας 

ΚΩΣΤΑΣ ΚΟΛΛΙΑΣ:  
 

«ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ ΚΑΚΗΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΩΝ ΦΙΛΟΖΩΩΝ. 
ΠΟΤΕ ∆ΕΝ ΕΚΑΝΑ ΛΟΓΟ ΓΙΑ ΚΟΠΗ ΑΥΤΙΩΝ, 

ΓΙΑ ΑΚΡΩΤΗΡΙΑΣΜΟΥΣ ΓΙΑ ΛΟΓΟΥΣ ΑΙΣΘΗΤΙΚΗΣ» 
 

- Άµεση η απάντηση του Βουλευτή του νοµού µας στην επιστολή διαµαρτυρίας των ζωοφιλικών σωµατείων 
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«Στο Περιφερειακό Συµβούλιο (ΠΕΣΥ) 
Πελοποννήσου, στις 9/11/2013 ενεκρίθη 

η υπογραφή Προγραµµατικής Σύµβα-
σης µε τους κάτωθι συµβαλλοµένους: 

1. Περιφέρεια Πελοποννήσου 
2. Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών 

3. Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία 
Ο.Τ.Α., Πελοπόννησος Α.Ε. 

Η Σύµβαση αυτή εντάσσεται στην πρω-
τοβουλία της Περιφέρειας Πελοποννή-
σου, σε συνεργασία µε το Εθνικό Αστε-

ροσκοπείο Αθηνών για την υποβολή 

πρότασης για χρηµατοδότηση έργου, µε 
τίτλο «Αστεροσκοπείο Κρυονερίου» και 
στόχο τη δηµιουργία ενός υπερτοπικού 
εκπαιδευτικού κέντρου Αστρονοµίας. 

Η Προγραµµατική Σύµβαση προβλέπει 
δράσεις που αφορούν στην: 
1. Ανάδειξη ειδικών ζωνών. 

2. Ανάπτυξη ειδικών µορφών τουρι-
σµού. 

3. Αναβάθµιση ειδικών τουριστικών 
υποδοµών. 

Και ειδικότερα στην: 
§ ∆ηµιουργία υποδοµών για τη θέσπιση 
Αστροεκπαιδευτικού πάρκου Κρυονερί-

ου. 
§ ∆ιεύρυνση και αναβάθµιση του τουρι-

στικού προϊόντος της Περιφέρειας µε 
την ανάδειξη του «Αστρικού πλούτου» 

αυτής.  
§ Ανάδειξη των ειδικών τουριστικών 

πόλων της Περιφέρειας Πελοποννήσου. 
Το έργο θα περιλαµβάνει: 

1.  Την επισκευή και αναβάθµιση του 
υφιστάµενου τηλεσκοπίου. 

2.  Τη δηµιουργία πλανηταρίου και εκ-
παιδευτικού κέντρου. 

3.  Τη δηµιουργία σεισµικής Τράπεζας. 
4.  Την προµήθεια και εγκατάσταση 

εξοπλισµού λειτουργίας του αστεροσκο-
πείου. 

5.  ∆ράσεις για την προβολή του και 
προώθηση των προγραµµάτων. 

 
Το Αστεροσκοπείο Κρυονερίου βρίσκε-
ται στη Βόρεια Πελοπόννησο, στην Κο-
ρινθία στο βουνό Κυλλήνη κοντά στο 

χωριό Κρυονέρι, του ∆ήµου Σικυωνίων, 
σε υψόµετρο 930 µ. και ιδρύθηκε το 

1972. ∆ιαθέτει πολλές εγκαταστάσεις, 
σε έκταση περίπου 92 στρεµµάτων. Οι 

επεµβάσεις που θα γίνουν στον χώρο θα 
δηµιουργήσουν ένα πρότυπο θεµατικό 

εκπαιδευτικό και ερευνητικό κέντρο που 
θα συνδυάζει αστεροσκοπείο µε πλανη-
τάριο, και λοιπές εγκαταστάσεις, όπως 
διαµορφωµένοι χώροι παρατήρησης, 

ειδικά εργαστήρια, αίθουσες διαλέξεων. 
Ο εκπαιδευτικός χαρακτήρας θα είναι 

ιδιαίτερα ισχυρός, το εκπαιδευτικό αυτό 
πάρκο Αστρονοµίας θα αφορά όλες τις 
βαθµίδες εκπαίδευσης πρωτοβάθµια, 

δευτεροβάθµια, τριτοβάθµια µε διοργά-
νωση ειδικών σεµιναρίων και εντατικών 

εργαστηρίων σε παγκόσµια εµβέλεια, 
που θα συµβάλλουν ιδιαίτερα στην προ-
αγωγή της εκπαίδευσης και της γνώσης. 
Συγχρόνως το Αστρονοµικό Κέντρο θα 
είναι πόλος έλξης επισκεπτών γενικού 

και ειδικού τουρισµού που θα επιβάλλει 
την συνέργεια των πολιτισµικών χώρων 
της εγγύς περιοχής, έτσι ώστε να γίνει 
ένα επιστηµονικό και πολιτισµικό µνη-
µείο της Κορινθίας και της Ελλάδας. Τη 
λίµνη υγροβιότοπο Στυµφαλία, το Μου-
σείο Περιβάλλοντος Στυµφαλίας, τους 

παραδοσιακούς οικισµούς, τα θρησκευ-
τικά µνηµεία, τις εκκλησίες και τους 

αρχαιολογικούς χώρους. 
Ακόµη το Αστρονοµικό Κέντρο Κρυο-

νερίου δύναται να συνδυασθεί µε 
άλλους σταθµούς που υπάρχουν στην 

Πελοπόννησο έτσι ώστε να αποτελέσει 
ένα δίκτυο. 

Με το Αστεροσκοπείο στο Στεφάνι, Κο-
ρινθίας, το οποίο λειτουργεί ως ερευνη-

τική δοµή του Πανεπιστηµίου Θεσσα-
λονίκης (Α.Π.Θ.), από το 1966 και µε το 

Αστεροσκοπείο Χελµού, Αχαΐας, όλα 
κάτω από ένα σπάνιο ουρανό. Το δίκτυο 
αυτό θα εµπλουτισθεί στα προσεχή χρό-

νια µε την δηµιουργία ακόµα ενός Α-
στεροσκοπείου στον Πάρνωνα, Αρκαδί-
ας. Ακόµα, στο µέλλον, δύναται να συν-
δυασθεί µε την καινοτόµο δηµιουργία 
∆ιαστηµικής Πύλης στην περιοχή της 

Καλαµάτας, ενός κέντρου ∆ιαστηµικής 
Έρευνας και Υψηλής Τεχνολογίας, που 
θα περιλαµβάνει ∆ιαστηµικό εµπορικό 
κέντρο, ∆ιαστηµικό πανεπιστήµιο και 

∆ιαστηµικό θέρετρο. 
Τα οφέλη που θα προκύψουν από την 
ολοκληρωµένη λειτουργία αυτών των 

αστρονοµικών πάρκων είναι πολύ µεγά-
λα. Είναι χώροι έρευνας και εκπαίδευ-
σης µε µεγάλο επιστηµονικό κύρος, σε 
ελληνικό και παγκόσµιο επίπεδο που 

συνεισφέρουν και στην τουριστική προ-
βολή των τόπων και στη συνέργεια µε 

άλλες πολλαπλές  δραστηριότητες. 
Η γεωγραφική θέση της Πελοποννήσου 
και ο διαυγής ουρανός, κατάλληλος για 
τη διεξαγωγή παρατηρήσεων είναι συ-

γκριτικά πλεονεκτήµατα, τα οποία αξιο-
ποιεί ιδιαιτέρως η Περιφέρεια Πελοπον-

νήσου, η οποία προγραµµατίζει βάσει 
γενικότερου σχεδιασµού όλες τις δρά-

σεις της. 
Έτσι και στο χώρο του θεµατικού τουρι-
σµού, υψηλών προδιαγραφών, σχεδιάζει 
και συνδυάζει µε αυτό, την έρευνα, τη 
διάδοση της Αστρονοµίας και των Φυ-
σικών Επιστηµών, τη δηµιουργία ερευ-
νητικών υποδοµών, µε πολλαπλά οφέλη 
όχι µόνο για την τοπική κοινωνία αλλά 
και για ολόκληρη την Πελοπόννησο.» 

 
 Απόστολος Παπαφωτίου  

Θεµατικός Αντιπεριφερειάρχης 
Πολιτικός Μηχανικός Ε.Μ.Π  

 Απόστολος Παπαφωτίου:  
 

«Αστεροσκοπείο Κρυονερίου. 
Οι επεµβάσεις που θα γίνουν στον χώρο  

θα δηµιουργήσουν ένα πρότυπο θεµατικό 
εκπαιδευτικό και ερευνητικό κέντρο» 
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Στο  πλευ ρό  του   
Κορί νθι ου  πολί τη  

Βόλλεϊ  
 

∆εν τα κατέφερε  
στην πρεµιέρα του δεύτερου 

 γύρου της Volleyleague  

ο Παµβοχαϊκός 
 

‘Έχασε από την Α.Ε.Κ.  µε 3-1  

 στο κλειστό της Γλυφάδας 

Η 
 αυλαία του δεύτερου γύρου της Volley-

league  άνοιξε µε την διεξαγωγή της 12ης 
αγωνιστικής, στην οποία, ο Παµβοχαϊκός  
αναµετρήθηκε την περασµένη  το απόγευ-

µα στο κλειστό της Γλυφάδας "Μ. Λιούγκας"   µε την 
ΑΕΚ. 

Στο πρώτο αυτό παιχνίδι η Κορινθιακή οµάδα ηττήθη-
κε µε 3-1 από την ΑΕΚ.  

Η ιστοσελίδα της οµάδας αναφέρει:  Η οµάδα µας 
έκανε πολύ καλό ξεκίνηµα στο µατς και προηγήθηκε 
µε 0-1 σετ, όµως, η συνέχεια δεν ήταν ανάλογη. Τα 
προβλήµατα στην υποδοχή και τα λάθη στα κρίσιµα 

σηµεία των σετ κόστισαν για τον Παµβοχαϊκό, που δεν 
κατάφερε να πάρει κάποιο θετικό αποτέλεσµα.  Στο 

πρώτο σετ, ο Παµβοχαϊκός µπήκε πολύ δυνατά, έδειξε 
διαβασµένος και επέβαλε γρήγορα τον ρυθµό του, µε 

όπλο το µπλοκ, φτάνοντας στο 11-16. Η ΑΕΚ πλησία-
σε δύο φορές στον πόντο (20-21 και 23-24), όµως, ο 
Χρήστος Παπαδόπουλος σταµάτησε την επίθεση του 

Πέτρογλου και τελείωσε το σετ µε 23-25.  
 ∆υστυχώς, η συνέχεια δεν ήταν ανάλογη, καθώς η Α-

ΕΚ πίεσε πολύ µε το σερβίς της και η υποδοχή του 
Παµβοχαϊκού παρουσίας  πολλά προβλήµατα. Εκεί 
ήταν και το κλειδί της έκβασης του αγώνα, καθώς η 

Ένωση κράτησε το ποσοστό της άριστης υποδοχής στο 
58%, ενώ η οµάδα µας είχε µόλις 26%. Στο 2ο και στο 
2ο σετ, οι γηπεδούχοι έλεγξαν πλήρως τον ρυθµό, µε 

τους παίκτες του Καζάζη να αντιδρούν και πάλι στο 4ο 
σετ.  

 Η οµάδα µπήκε καλά, προηγήθηκε µε 2-5 και έφτασε 
στο 7-11. Η ΑΕΚ µείωσε σε 11-13 και µε τα σερβίς του 
Τόρες προσπέρασε µε 14-13. Από εκεί και µετά, έγινε 

µάχη και κόστισαν η έλλειψη συγκέντρωσης και τα 
λάθη. Στο 21-18 χάθηκε η κόντρα επίθεση, για να τε-

λειώσει το σετ µε 25-22 και µε τη νίκη της ΑΕΚ.  
  

Τα σετ: 23-25, 25-19, 25-21, 25-22  
  

* Οι πόντοι της ΑΕΚ προήλθαν από 9 άσσους, 52 επι-
θέσεις, 12 µπλοκ και 42 λάθη αντιπάλων και του Παµ-

βοχαϊκού προήλθαν από 2 άσσους, 47 επιθέσεις, 11 
µπλοκ και 31 λάθη αντιπάλων 

  
 Η σύνθεση των δύο οµάδων :  

 
ΑΕΚ (Γιώργος Κλαρούδας): Μαντέκας 9π (9/17 επ, 

69% υπ - 50% άριστες), Τόρρες 13 (6/13 επ, 3 άσσοι, 4 
µπλοκ), Κατσανεβάκης 9 (6/10 επ, 3 µπλοκ), Κρέτσης 
1 (1 άσσος), Παγιάν 24 (19/35 επ, 3 άσσοι, 2 µπλοκ), 
Πέτρογλου 16 (12/25 επ, 2 άσσοι, 2 µπλοκ, 75% υπ - 

63% άριστες) / Aχιλλεόπουλος (λ, 44% υπ - 32% 
άριστες), Τοκάνης 1 (1 µπλοκ), Αλεξίου, Χατζόπουλος 

  
ΠΑΜΒΟΧΑΪΚΟΣ (Στέλιος Καζάζης): Κράουζε 2π (2/4 

επ), Μάρκου 4 (3/13 επ, 1 µπλοκ, 50% υπ - 25% 
άριστες), Κουζούνης 14 (12/17 επ, 1 άσσος, 1 µπλοκ, 

42% υπ - 26% άριστες), Ντόκιτς 18 (15/32 επ, 1 
άσσος, 2 µπλοκ), Κανέλλος 10 (7/16 επ, 3 µπλοκ), Πα-
παδόπουλος Χρ. 6 (3/9 επ, 3 µπλοκ) / Ζήσης (λ, 76% 

υπ - 29% άριστες), Καραγιάννης, ∆ρόγκαρης, Παπαδό-
πουλος Π. 4 (3/6 επ, 1 µπλοκ, 53% υπ, 26% άριστες), 

Ασπιώτης 2 (2/5 επ) 
 

Στέλιος Καζάζης:  
 

«Είµαστε σε δυσχερή θέση,  

αλλά η προσπάθεια συνεχίζεται…»  
  

 Σε δηλώσεις του ο προπονητής του Παµβοχαϊκού Στέ-
λιος Καζάζης τόνισε :  

 
«Ήταν ένα παιχνίδι σκληρό για τις δύο οµάδες. Σε κά-
ποια σηµεία ήµασταν πιεστικοί, αλλά σε άλλα δεν µπο-
ρούσαµε. ∆υνατό σηµείο της ΑΕΚ ήταν το σερβίς µε 
το οποίο κέρδισε πολλούς άσσους. Αντίθετα εµείς δε 

µπορούσαµε να χαλάσουµε την υποδοχή της ΑΕΚ. ∆εν 
υπάρχει παιχνίδι που δε µπορεί να κερδίσει ο Παµβο-
χαϊκός. Ξέρουµε ότι είµαστε σε δυσχερή θέση, αλλά η 
προσπάθεια συνεχίζεται και άµεσα θα έχουµε µια προ-

σθήκη θα πάµε καλύτερα». 
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Στρατολογική Υπηρεσία Πελοποννήσου  
 

Ανακοίνωση  
 

 «Ανακοινώνεται ότι από 2 Ιαν 2014 µέχρι και 31 Μαρ 2014 καλούνται όλοι οι στρατεύσιµοι, που γεννήθηκαν το έτος 1996 (κλάση 2017), προκειµένου να καταθέ-
σουν ∆ελτίο Απογραφής. 

Η κατάθεση του ∆ελτίου Απογραφής µπορεί να γίνει, είτε στην έδρα της Στρατολογικής Υπηρεσίας Πελοποννήσου στην Τρίπολη αλλά και σε οποιαδήποτε άλλη 
Στρατολογική Υπηρεσία, είτε σε οποιοδήποτε Κέντρο Εξυπηρέτησης Πολιτών (ΚΕΠ). 

Οι στρατεύσιµοι θα πρέπει κατά την παρουσίαση τους να γνωρίζουν τα µητρώα αρρένων στα οποία είναι γραµµένοι και να έχουν µαζί τους φωτοτυπία των δύο όψεων 
της αστυνοµικής τους ταυτότητας ή των σελίδων του διαβατηρίου τους µε τα ληξιαρχικά τους στοιχεία ή, εφόσον στερούνται τέτοιων εγγράφων, πιστοποιητικό ∆ήµου 
- Κοινότητας, από το οποίο θα προκύπτει η εγγραφή τους σε Μητρώα Αρρένων, και το οποίο θα φέρει τη φωτογραφία τους. Επίσης, όσοι στρατεύσιµοι έχουν Αριθµό 

Φορολογικού Μητρώου (ΑΦΜ), να τον γνωρίζουν προκειµένου να τον δηλώσουν κατά τη διαδικασία κατάθεσης ∆ελτίου Απογραφής. 
Σε περίπτωση µη υποβολής του παραπάνω ∆ελτίου Απογραφής, θα επιβληθούν οι προβλεπόµενες από το Νόµο πρόσθετες στρατιωτικές υποχρεώσεις.» 

 
Τρίπολη 

2 ∆εκεµβρίου 2013 

Π 
ετυχηµένη ήταν και η φετινή  εκδήλωση για 
την κοπή της Πρωτοχρονιάτικης πίτας του 

Επιµελητηρίου Κορινθίας που έγινε την Κυ-
ριακή 12 Ιανουαρίου. Οι προσκεκληµένοι  

ήταν πολλοί , προερχόµενοι κυρίως από τον επιχειρη-
µατικό και επαγγελµατικό κόσµο του νοµού µας. Μέλη 
του Επιµελητηρίου αλλά και απλός κόσµος , εκπρόσω-
ποι της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και θεσµικών φορέων. 
Η  αίθουσα ήταν κατάµεστη και µεταξύ άλλων παρευ-
ρέθηκαν οι βουλευτές  Χρίστος ∆ήµας , Κώστας Κόλ-

λιας και κ.Νίκος Ταγαράς, ο Περιφερειάρχης Πελοπον-
νήσου  Πέτρος Τατούλης  ο Αντιπεριφερειάρχης Κοριν-
θίας Γιώργος ∆έδες, ο Θεµατικός Αντιπεριφερειάρχης  
Απόστολος Παπαφωτίου, ο ∆ήµαρχος Κορίνθιων Αλέ-
ξανδρος Πνευµατικός , ο ∆ιευθυντής της Α.∆ Κορινθί-
ας  Λεωνίδας Κολαϊτης, ο Ταξίαρχος Μηνάς Παπαδά-

κης, Ο ∆ιοικητής της πυροσβεστικής υπηρεσίας Κορίν-
θου Βασίλης Ματθαιόπουλος, ο εκπρόσωπος του 

Γραµµατέα Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης  ∆ηµήτρης 
Μήλιος και οι Περιφερειακοί Σύµβουλοι κ. Άγγελος 

Παπαγγελόπουλος, κ. Σπύρος Παπαθεοφάνους, κ. Θά-
νος Πισιµίσης , κ. Κώστας Μιχαλόπουλος, ο Πρόεδρος 
της Συνεταιριστικής Τράπεζας Πελοποννήσου Γιώργος 
∆αλαµαρίνης και σχεδόν όλα τα µέλη της  ∆ιοίκησης  

της Συνεταιριστικής Τράπεζας Πελοποννήσου, ο πρόε-
δρος του Εργατικού Κέντρου Κορίνθου Κώστας Κατε-
µής ,ο επίτιµος πρόεδρος του Επιµελητηρίου κ. Θανά-
σης ∆ασκαρόλης,  εκπρόσωποι Συλλόγων, η πρόεδρος 
της ΟΕΒΕ Mαρίνα Ταουξίδη, ο πρόεδρος του εµπορι-
κού συλλόγου Κορίνθου Βασίλης Γεώργαρης, ∆ηµοτι-
κοί και Περιφερειακοί Σύµβουλοι, εκπρόσωποι πολίτι-
κων κοµµάτων,  µέλη του επιµελητήριου και πλήθος 

κόσµου. 
Την πρωτοχρονιάτικη πίτα ευλόγησε ο Πανοσιολογο-

λιώτατος Ιεροκήρυξ της Ιεράς Μητροπόλεως Κορίνθου 
Αρχιµανδρίτης π. Άνθιµος, όπου µετέφερε τις ευχές του 

Μητροπολίτη Κορίνθου, συµπαραστατούµενος από 
Ιερείς του Ναού του Αγ. Νικολάου Κορίνθου  

  Χαιρετισµό απεύθυναν ο Περιφερειάρχης Πελοπον-
νήσου κ. Πέτρος Τατούλης όπου µίλησε για τη εξαιρε-
τική και εποικοδοµητική συνεργασία της Περιφέρειας 

µε το Επιµελητήριο Κορίνθιας . 
 

 Βασίλης Νανόπουλος:  
 

«2014 η χρονιά της ανάκαµψης, 
 της αλλαγής , των επιχειρήσεων  

και των ανθρώπων»    
 

Ο πρόεδρος του  Επιµελητηρίου κ. Βασίλης Νανόπου-
λος  αναφέρθηκε στον απολογισµό της δράσης του Ε-

πιµελητηρίου για  την χρονιά  που πέρασε, για την στή-
ριξη των επιχειρήσεων, των ανέργων και την προβολή 
της Κορινθίας. Επίσης περιέγραψε τις εκτιµήσεις για 
την οικονοµία και την ανάπτυξη  το 2014  και τους 

στόχους του επιµελητήριου για την καινούργια χρόνια . 
 Είπε:  «Η καινούργια χρονιά που µόλις ξεκίνησε από 
πολλές πλευρές χαρακτηρίζεται ως η χρονιά της ανά-

καµψης, της αλλαγής , των επιχειρήσεων και των δηµι-
ουργικών ανθρώπων .Η χρονιά όπου ο εθελοντι-

σµός ,οι ενεργοί πολίτες, οι κοινωνικές οργανώσεις θα 
κάνουν την διαφορά και θα στηρίξουν  όσους συµπολί-

τες µας έχουν ανάγκη . 
Το 2013 είδαµε το βιοτικό επίπεδο αξιοπρεπών συµπο-
λιτών µας να πέφτει κατακόρυφα και να µην µπορούν 
να ανταποκριθούν σε βασικές ανάγκες διαβίωσης . Εί-
δαµε επιχειρήσεις να κλείνουν και ανέργους να προ-

σπαθούν να επιβιώσουν µε απελπισµένες προσπάθειες . 
Την  ανεργία να παραµένει υψηλή και να αποτελεί το 

υπ αριθµόν 1 πρόβληµα  στην κοινωνία µας. 
Είδαµε ανθρώπους να µην µπορούν να πληρώσουν το 
γιατρό και τα φάρµακα που είχαν απόλυτη ανάγκη και 
να κινδυνεύουν να χάσουν τα σπίτια τους ,  να σταµα-

τήσουν τις σπουδές των παιδιών τους . 
Είδαµε όµως τη δύναµη της ψυχής του λαού µας που 

αντέχει και αγωνίζεται  
Το Επιµελητήριο Κορινθίας βρίσκεται καθηµερινά δί-
πλα στους αγωνιζόµενους επιχειρηµατίες και συµπολί-

τες µας .  
 

∆ράσεις που υλοποιήθηκαν το 2013  
 

Ενδεικτικά µόνο αναφέρω κάποιες από τις δράσεις του 
το 2013 . 

Έθεσε και υπηρετεί µε συνέπεια ως πρώτο στόχο την 
αύξηση του πλούτου και του εισοδήµατος στην περιο-
χή µε συγκεκριµένες ενέργειες και συνεργασία µε ιδιω-
τικές επιχειρήσεις . Ένα παράδειγµα  είναι τα κρουαζι-
ερόπλοια που από τον Μάρτιο του 2014  έρχονται στο 

λιµάνι της Κορίνθου. 
Στήριξε στην Κορινθία 312 επενδυτικές  προτάσεις  

προϋπολογισµού 44 εκ ευρώ από ευρωπαϊκά προγράµ-
µατα , µε ενηµέρωση, παραλαβή και αξιολόγηση φακέ-
λων και παρακολουθεί τα έργα παρεµβαίνοντας   µέχρι 

την ολοκλήρωση και πληρωµή από τη διαχειριστική 
αρχή. Η συνεργασία στο θέµα αυτό µε την περιφέρεια 

Πελοποννήσου ήταν άριστη . 
Υλοποίησε κατάρτιση επιδοτούµενη σε περίπου 1000 

ανέργους και επιχειρηµατίες σε θέµατα που τους ενδιέ-
φεραν . 

∆ιοργάνωσε για 7η συνεχή χρονιά την πανελλήνια ε-
µπορική έκθεση µε µεγάλη επιτυχία προβάλλοντας σε 

όλη τη χώρα την Κορινθία και τα προϊόντα της  . 
Υλοποίησε ειδικά προγράµµατα εξωστρέφειας για τις 

εξαγωγικές επιχειρήσεις .  
Στο τελευταίο 3µηνο του 2013 στην Κορινθία άνοιξαν 
τόσες  νέες επιχειρήσεις όσες τους προηγούµενους 9   

µήνες. 
 Ο ρυθµός µε τον οποίον κλείνουν επιχειρήσεις µειώ-
θηκε στα προ κρίσης επίπεδα . Ήδη έχουµε βελτίωση 

στον τουρισµό και την αγροτική παραγωγή.» 
 

Έχουµε βάσιµες ελπίδες λοιπόν  ότι το 
2014 θα είναι µια καλύτερη χρονιά 

 
Ο πρόεδρος του Επιµελητηρίου είπε ακόµη:  

 
«Τα δύσκολα φαίνεται ότι µένουν πίσω µας και ότι κα-
λύτερες µέρες µας περιµένουν . Το 2014 θα προσγειω-

θούν µέτρα και νόµοι  στην πραγµατικότητα . 
Η Ιρλανδία βγήκε ήδη από το µνηµόνιο, η Πορτογαλία 
ακoλουθεί και η Ελλάδα αναµένεται να κάνει το ίδιο 
µετά την τελική ρύθµιση του χρέους τον Ιούνιο του 

2014 . 
Με λυµένα τα θέµατα του χρέους η πολιτεία θα µπορέ-
σει επιτέλους να σχεδιάσει εθνική πολιτική ανάπτυξης 
και να ανακουφίσει σταδιακά τους συµπολίτες µας που 
επλήγησαν περισσότερο µε µειώσεις µισθών, συντάξε-

ων και εισοδηµάτων. 
Το µνηµόνιο δυστυχώς επιβλήθηκε όπως είπα και πέ-
ρυσι για να καλύψει τους δανειστές και όχι για την α-

νάπτυξη της χώρας που πρέπει να είναι η προτεραιότη-
τα. Η αύξηση του ΑΕΠ είναι που µπορεί να µειώσει το 
ποσοστό του χρέους, διατηρώντας τη συνοχή της κοι-

νωνίας και όχι η εξαντλητική λιτότητα . 
Είµαστε µια ευρωπαϊκή χώρα και οι δείκτες µας πρέπει 

να συγκρίνονται µε τον πυρήνα των χωρών της Ε.Ε.  
Τώρα είναι η ώρα να σχεδιάσουµε την παραγωγή  της 

χώρας για τα επόµενα χρόνια.  
Τώρα είναι η ώρα οι επιχειρήσεις και οι πολίτες να αλ-

λάξουν συνήθειες και τρόπους .  
Απαραίτητο είναι  το συντοµότερο να δοθούν κεφάλαι-

α κίνησης στην αγορά και να βελτιωθεί η ζήτηση µε 
διανοµή του πρωτογενούς πλεονάσµατος σε αυξήσεις 
µισθών και συντάξεων που θα καταναλωθούν σχεδόν 

ΟΙ ∆ΡΑΣΕΙΣ ΤΟΥ 2013 ΚΑΙ  ΟΙ ΣΤΟΧΟΙ  ΤΟΥ 2014  ΣΤΗΝ ΚΟΠΗ 
ΤΗΣ ΠΡΩΤΟΧΡΟΝΙΑΤΙΚΗΣ ΠΙΤΑΣ ΤΟΥ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΥ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ 

 

 ΒΑΣΙΛΗΣ ΝΑΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
 

«ΑΣ ΕΡΓΑΣΤΟΥΜΕ ΟΛΟΙ 
ΕΝΩΜΕΝΟΙ ΓΙΑ ΜΙΑ ΣΥΓΧΡΟΝΗ 

ΚΑΙ ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ» 
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Γιατί να έλθω να γραφτώ στον Απι; 
 

- γιατί ο Απις είναι ο µοναδικός ΣΥΛΛΟΓΟΣ απο την Κορινθία που έχει αναδειχθεί 
ΤΕΣΣΕΡΙΣ φορές ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΗΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ σε οµαδικό επίπεδο 

- γιατί ∆ΕΚΑ∆ΕΣ αθλητές του έχουν αναδειχθεί ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΝΙΚΕΣ 
- γιατί πολλοί αθλητές του έχουν κληθεί και έχουν αγωνιστεί στην ΕΘΝΙΚΗ οµάδα 

- και το σηµαντικότερο γιατί όλα αυτά τα έχει πετύχει µε παιδιά απο τις Ακαδηµίες του χωρίς ΠΟΤΕ να έχει δώ-
σει ούτε ΕΝΑ ΕΥΡΩ για µεταγραφές» 

100 % στην αγορά .  
Το κούρεµα και η αναδιάρθρωση των δανείων που α-
ντικειµενικά δεν µπορούν να εξυπηρετηθούν  επείγει 

να υλοποιηθεί για να µην χάσουν τα σπίτια τους και τις 
επιχειρήσεις τους όσοι  θέλουν µεν δεν µπορούν δε να 

πληρώσουν . 
Η ρύθµιση των ανεξόφλητων ασφαλιστικών εισφορών 

µε ρεαλιστικούς όρους επείγει.   
Οι επιχειρήσεις που έχουν µέλλον είναι εκείνες που 

είναι ανταγωνιστικές µε τη διεθνή έννοια του όρου  . 
Είναι αυτές που παράγουν και µε τους  φόρους και α-
σφαλιστικές εισφορές που πληρώνουν στηρίζουν το 

κράτος . 
Πάνω απ όλα όµως την διαφορά θα κάνουν οι 

άνθρωποι που ζουν σε αυτή τη χώρα και αποδεικνύουν 
καθηµερινά την ικανότητα να γίνονται καλύτεροι ,να 

ξεπερνούν τα προβλήµατα ,να προσαρµόζονται γρήγο-
ρα στις νέες συνθήκες και να δηµιουργούν. Άλλωστε 
σε κανένα οικονοµικό ή κοινωνικό µοντέλο δεν αρκεί 
να ευηµερούν οι αριθµοί.   Σκοπός  είναι ο άνθρωπος 

να ευηµερεί . 
Αν όλοι στηρίξουµε την εθνική προσπάθεια για την 
ανάπτυξη της χώρας χωρίς µίζες, αθέµιτο ανταγωνι-

σµό, προσλήψεις ηµετέρων ,ευνοιοκρατία, πελατειακές 
σχέσεις το µέλλον θα µας ανταµείψει .Ανάπτυξη µε 
ίσες ευκαιρίες για όλους και κοινωνική δικαιοσύνη. 

Ανανέωση µε νέα άφθαρτα πρόσωπα, µε όραµα, γνώ-
σεις και δυνατότητες. Αποφασιστικότητα να απαντή-

σουν στις προκλήσεις των καιρών, υπευθυνότητα , τόλ-

µη και ηγεσια . 
Ας µην περιµένουµε από τους ξένους να µας σώσουν 

µε µνηµόνια δήθεν σωτηρίας . 
 ∆ική µας  ευθύνη και δικαίωµα είναι η πορεία της πα-
τρίδας .Ας εστιάσουµε στο αποτέλεσµα της προσπάθει-
ας µε το τρίπτυχο -όραµα,  σχέδιο , αποφασιστικότητα . 

Όχι στα λόγια τα µεγάλα και κούφια συνήθως. 
Μέχρι σήµερα χάσαµε πολλές και µεγάλες ευκαιρίες ,η 
χώρα κατασπατάλησε τεράστια ποσά από την ΕΕ και 

δεν έχει ακόµα  τις υποδοµές  για τις οποίες επιδοτήθη-
κε . 

Όλοι θέλουµε την πρόοδο και την ανάπτυξη ,ας συµ-
φωνήσουµε στο πως θα την επιτύχουµε και µε συνέπει-

α και συνεργασία όλοι να την  υλοποιήσουµε . 
Εµείς στο επιµελητήριο συνεχίζουµε να βελτιώνουµε 
την εξυπηρέτηση των µελών µας µε τις ηλεκτρονικές 
συναλλαγές ,την απλοποίηση διαδικασιών και την συ-
νεργασία µε την πολιτεία στην καταπολέµηση της γρα-

φειοκρατίας . 
 

Επιζητούµε την εφαρµογή των επιτυχηµένων µεθόδων 
διοίκησης του ιδιωτικού τοµέα στο δηµόσιο . Έχει απο-
δειχθεί περίτρανα ότι  µόνο έτσι µπορεί να λειτουργή-
σει αποδοτικά  το δηµόσιο και να αξιοποιηθούν οι πολ-
λοί αξιόλογοι δηµόσιοι υπάλληλοι που σήµερα δεν αξι-
οποιούνται όπως πρέπει . Τον εργαζόµενο στο ∆ηµόσιο 
Τοµέα τον θέλουµε αρωγό και συνοδοιπόρο στην προ-
σπάθειά µας, συνεργάτη στην υλοποίηση της αναπτυξι-
ακής προσπάθειας, συνδιαµορφωτή του µέλλοντος που 

µας αξίζει. Κυρίως όµως περιµένουµε η νοοτροπία του 
ιδιωτικού τοµέα να περάσει στο δηµόσιο. Η πλειοψη-
φία των δηµοσίων υπαλλήλων το περιµένει επίσης για 
να γλυτώσει και εκείνη από την ταλαιπωρία της γρα-

φειοκρατίας. ∆εν είµαστε απέναντι,  ο δηµόσιος υπάλ-
ληλος συναλλάσσεται µε τις επιχειρήσεις µας.  Και 

εκείνος στηρίζει την οικονοµία, κυρίως είναι εκείνος 
που µε τις καταναλωτικές επιλογές του αγοράζει  το 

παραγόµενο προϊόν.  
 

Οι παλιές διαχωριστικές γραµµές των κοµµάτων κα-
ταργήθηκαν σε µεγάλο βαθµό και µένει µόνο µια που 
διαπερνά την κοινωνία , εκείνη που χωρίζει τον παλαι-
οκοµµατισµό και την αντίδραση  από τον εκσυγχρονι-
σµό ,τη δεοντολογία και το αυτονόητο που δεν είναι 
άλλο από τη συνοχή της κοινωνίας και την ευηµερία 

των πολιτών. 
Ας εργαστούµε όλοι  ενωµένοι για µια σύγχρονη ανοι-

χτή και ανταγωνιστική κοινωνία µε αλληλεγγύη και 
κοινωνική δικαιοσύνη . Με όραµα για τον τόπο, χωρίς 
αποκλεισµούς, χωρίς ανούσια εµπόδια στο οτιδήποτε 

µπορεί να επιφέρει ριζικές θετικές αλλαγές . 
Εµείς οι Έλληνες  είµαστε η δύναµη του Έθνους, µπο-
ρούµε και θέλουµε να ξαναδούµε την πατρίδα µας ακ-
µαία, περήφανη, αξιοπρεπή. Έναν τέτοιο τόπο θέλουµε 

να διαµορφώσουµε για τα παιδιά µας . 
Χρόνια πολλά µε υγεία σε σας και τις οικογένειες 

σας» .  
 



- Σελίδα 8 - Τετάρτη 15 Ιανουαρίου 2014 

Στο  πλευ ρό  του   
Κορί νθι ου  πολί τη  

 

«∆εν θα µειωθούν οι συντάξεις, 
αντίθετα οι συνταξιούχοι 

θα έχουν στο τέλος του χρόνου 
όφελος 1,5% µε το νέο σύστηµα 

υπολογισµού 
της παρακράτησης φόρου» 

 

Κ 
αθησυχαστικός εµφανί-

στηκε σε δηλώσεις του ο 
Υπουργός Εργασίας Γιάν-
νης Βρούτσης απέναντι 

στους συνταξιούχους, όσον αφορά 
τις συντάξεις τους και το ενδεχόµενο 
να µειωθούν . Όπως είπε , οι συντα-
ξιούχοι όχι µόνο δεν θα δουν µειώ-
σεις στις συντάξεις τους, αλλά θα 

έχουν στο τέλος του χρόνου όφελος 
1,5% µε το νέο σύστηµα υπολογι-
σµού της παρακράτησης φόρου. 

∆ιεύψευσε έτσι  όσους έκαναν λόγο 
για αυξηµένες παρακρατήσεις 27 έως 200 ευρώ στις µηνιαίες συντάξεις. 

 Ο κ. Βρούτσης ανακοίνωσε επίσης ότι από 1η Ιουλίου θα υπάρξουν περικοπές 
στις επικουρικές συντάξεις, καθώς οι συντάξεις θα είναι αντίστοιχες µε τις εισφο-
ρές, ενώ γνωστοποίησε επίσης ότι σύντοµα θα λυθεί το πρόβληµα µε τα κέντρα 

πιστοποίησης αναπηρίας, καθώς -όπως είπε- µε νόµο που θα έρθει στη Βουλή τα 
Κέντρα θα έχουν τους δικούς του γιατρούς. 

∆ΗΜΟΣ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ – 
ΑΓΙΩΝ ΘΕΟ∆ΩΡΩΝ 

 

ΕΝΤΑΧΘΗΚΕ ΣΤΟ ΕΣΠΑ 
Η ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ  

ΤΩΝ ∆ΙΚΤΥΩΝ Υ∆ΡΕΥΣΗΣ  
 

Στο  πρόγραµµα ΕΣΠΑ 2007 -2013 εντά-
χθηκε η αναβάθµιση λειτουργίας των δι-

κτύων ύδρευσης του ∆ήµου Λουτρακίου – 
Αγίων Θεοδώρων, µε τίτλο « ΠΡΟΜΗ-
ΘΕΙΑ, ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΙ ΘΕΣΗ ΣΕ 

ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΒΕΛΤΙΩ-
ΣΗΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΤΩΝ ∆ΙΚΤΥΩΝ Υ-

∆ΡΕΥΣΗΣ, ΜΕΙΩΣΗΣ ΤΩΝ ΑΠΩΛΕΙΩΝ 
ΚΑΙ ΒΕΛΤΙΩΣΗΣ ΤΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ 

ΠΟΣΙΜΟΥ ΝΕΡΟΥ ΤΗΣ ∆ΕΥΑ ΛΟΥΤΡΑ-
ΚΙΟΥ – ΑΓΙΩΝ ΘΕΟ∆ΩΡΩΝ », συνολι-
κού κόστους 3.914.475,00€.   Για την επι-

τυχή εξέλιξη του θέµατος  είχε επικοινωνία  
ο δήµαρχος κ. Κώστας Λογοθέτης µε τον 
Περιφερειάρχη Πελοποννήσου, κ. Πέτρο 

Τατούλη. Να σηµειώσουµε πως είχε προη-
γηθεί η  κατάθεση του απαραίτητου τεχνι-

κού δελτίου. 
Ο δήµος µας ενηµερώνει σχετικά µε το 

έργο:  
Η προτεινόµενη πράξη θα προσφέρει βελ-
τιωµένες υπηρεσίες, σε όλες τις περιοχές 
ευθύνης της ∆ΕΥΑ Λουτρακίου - Αγίων 
Θεοδώρων, ενώ από τη λειτουργία του 
Συστήµατος αναµένονται τα παρακάτω: 

 
1) Συνεχής εποπτεία και άµεση επέµβαση, λήψη στατιστικών στοιχείων για βρα-

χυχρόνιο και µακροχρόνιο σχεδιασµό και προγραµµατισµό, βελτίωση της λει-
τουργίας του δικτύου κλπ. 

2) Ελαχιστοποίηση των απωλειών νερού. 
3) Ελαχιστοποίηση κατανάλωσης ηλεκτρικής ενέργειας. 

4) Βελτίωση της ποιότητας πόσιµου νερού µέσω της συνεχούς παρακολούθησης 
των ποιοτικών χαρακτηριστικών του. 

5) Μείωση των λειτουργικών δαπανών (ορθολογικός προγραµµατισµός λειτουρ-
γίας) και των δαπανών συντήρησης προσωπικού, ενέργειας και µεταφορικών µέ-

σων. 
6) ∆υνατότητα προσθήκης και ένταξης στο σύστηµα νέων σηµείων ελέγχου µε 

µελλοντικές επεκτάσεις του συστήµατος. 
7) Βελτίωση και τροποποίηση προγραµµάτων και µεθόδων ελέγχου. 

8) Εκσυγχρονισµός της λειτουργίας του δικτύου ύδρευσης της ∆ΕΥΑ Λουτρακίου 
- Αγίων Θεοδώρων και µακροπρόθεσµη κάλυψη των αναγκών της περιοχής που 

εξυπηρετείται από την Επιχείρηση. 
 

Με το προτεινόµενο σύστηµα τηλεελέγχου-τηλεχειρισµού θα εποπτεύεται η λει-
τουργία του συνόλου του εξωτερικού υδραγωγείου που διαχειρίζεται η ∆ΕΥΑ 

Λουτρακίου - Αγίων Θεοδώρων, ενώ η υπηρεσία θα έχει πλήρη εικόνα των υδατι-
κών αποθεµάτων που αντλούνται από τις γεωτρήσεις και καταλήγουν στις δεξα-

µενές αποθήκευσης. 
Ωφελούµενος πληθυσµός θα είναι όλος ο πληθυσµός της περιοχής ενώ αναµένε-
ται να προκύψουν νέες θέσεις εργασίας τόσο κατά την υλοποίηση του έργου, όσο 
και για την κάλυψη των απαιτήσεων λειτουργίας και συντήρησης του συστήµα-

τος. 
Η προτεινόµενη πράξη θα συµβάλει, µεταξύ άλλων, στη γενικότερη ενίσχυση του 

επιπέδου της εξυπηρέτησης των καταναλωτών ως εξής: 
 

Ø µείωση των αστοχιών, βελτίωση της συντήρησης και της αξιοπιστίας του δι-
κτύου ύδρευσης, 

Ø ελαχιστοποίηση του χρόνου εντοπισµού των βλαβών-αστοχιών και του χρόνου 
επέµβασης προς αποκατάσταση τους, 

Ø πλήρης κάλυψη των ολοένα και αυξανόµενων αναγκών για πόσιµο νερό, µέσω 
της περιστολής των απωλειών ύδατος 

 
Τέλος, όσον αφορά το περιβάλλον, θα επιφέρει άµεσα αποτελέσµατα στην εξοι-
κονόµηση και διασφάλιση των υδατικών πόρων της περιοχής µέσω του περιορι-

σµού των απωλειών νερού στο δίκτυο διανοµής. Ταυτόχρονα, η µείωση των απω-
λειών νερού θα οδηγήσει σε µειωµένη λειτουργία των αντλιοστασίων και των 
γεωτρήσεων. Αυτό σηµαίνει µειωµένη κατανάλωση ηλεκτρικής ενέργειας .» 
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ΧΡΗΣΙΜΑ 
ΤΗΛΕΦΩΝΑ  

 
ΤΗΛΕΦΩΝΑ ∆ΗΜΟΥ  

ΒΕΛΟΥ-ΒΟΧΑΣ 
 

ΤΗΛΕΦΩΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ:  
2741-360500-501-502-503  

 
ΓΡΑΦΕΙΟ ∆ΗΜΑΡΧΟΥ:  

 
2741-360-507 Γραµµατεία ∆ηµάρχου 

 
2741-0-52303      (Fax)  

 
 ΑΝΤΙ∆ΗΜΑΡΧΟΙ:  

 
ΓΙΑ ΤΗΝ ∆ΗΜΟΤΙΚΗ 

 ΕΝΟΤΗΤΑ ΒΟΧΑΣ: 
 

2741-0-55274 ΠΑΛΥΒΟΣ ΚΩΝ-
ΣΤΑΝΤΙΝΟΣ: Τεχνικών Υπηρεσιών, 
∆ιοικητικών Υπηρεσιών ∆.Ε. Βόχας 

 
2741-0-50040 ΠΑΠΑΛΕΚΑΣ ΑΘΑ-
ΝΑΣΙΟΣ: Ύδρευση- Άρδευση, Ηλε-

κτροφωτισµός- Καθαριότητα 
 

 ΓΙΑ ΤΗΝ ∆ΗΜΟΤΙΚΗ  
ΕΝΟΤΗΤΑ ΒΕΛΟΥ: 

 
2742-360-310 ΜΠΕΚΙΑΡΗΣ ∆Η-

ΜΗΤΡΙΟΣ: Ύδρευση- Άρδευση, Η-
λεκτροφωτισµός- Καθαριότητα 

 
2742-360-315 ΤΣΑΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑ-
ΟΣ: Εσόδων, ∆ιοικητικών Υπηρε-

σιών ∆.Ε. Βέλου 
 

∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ: 
27410-53536 (Fax) 

 
2741-360-504  ∆ιευθυντής ∆ιοικητι-
κών Υπηρεσιών- Παπουτσής Σάββας 

 
2741-360-517  Πρωτόκολλο 

 
2741-360-524  ∆ηµοτολόγια 

 
2741-360-506  Θέµατα Αλλοδαπών 

 
2741-0-50255  Θέµατα Προσωπικού 

 
2742-360-331 ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  

∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ- 
ΠΡΕ∆ΑΡΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
2742-360-332, -327 Γραφείο Υπο-
στήριξης ∆ηµοτικού Συµβουλίου  

 
2742-0-34000 (Fax) 

  
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ: 

27410-50270 (Fax) 
 

ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗ ΕΣΟ∆ΩΝ:  
2741-360-516  Σούκουλη Παναγιώτα 

 
2741-360-518   Γραφείο Εσόδων  

 
ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΟΣ ΕΞΟ∆ΩΝ:  

2741-360-513  
Πετρόπουλος ∆ηµήτριος 

 
2741-360-512   

Γραφείο Μισθοδοσίας-ΕΛΓΑ  
 

2741-360-514   
 Χριστοδούλου Χρήστος  

 
2741-360-515   ∆ηµοτικός Ταµίας  

 
2741-360-525   ∆ιπλογραφικό  

 
2741-360-517   Εισπράκτορας  

 
2741-360-505   Ύδρευση  

  
 

ΤΕΧΝΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ και ΠΕΡΙ-
ΒΑΛΛΟΝ: 2741-0-53880 (Fax) 

 
2741-0-55274 και 2741-0-50301 

  
ΚΕΠ ΖΕΥΓΟΛΑΤΙΟΥ: 

 
2741-0-50255,  2741-362-550  

 
ΛΟΙΠΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ  

∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ  

ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΒΟΧΑΣ: 
 

2741-0-55621      Βοήθεια στο Σπίτι 
(∆Ε Βόχας) 

 
2741-0-50040   Γραφείο Καθαριότη-

τας- ηλεκτροφωτισµού-ύδρευσης- 
άρδευσης  

 
2741-0-54593  

Κλειστό Γυµναστήριο  
 
 

ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ  
ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΒΕΛΟΥ: 

 
ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ∆.Ε. 
ΒΕΛΟΥ: 2742-360-329 ΑΥΓΕΡΙΝΟΥ 

ΒΑΣΙΛΙΚΗ 
 

2742-360-312 Γραµµατεία Αντιδη-
µάρχων, Βλάβες 

 
2742-360-320-322-323 ∆ιοικητικές 

Υπηρεσίες (Πρωτόκολλο, ∆ηµοτολό-
γιο, Ληξιαρχείο)(Fax:2742-0-30100) 

 
2742-360-316, -317, -318 Είσπραξη 

(θέµατα εσόδων) 
 

2742-0-30128, -129 ΚΕΠ Βέλου 
 
 

ΛΟΙΠΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ  

∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ  

ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΒΕΛΟΥ: 
 

2742-360-335 Βοήθεια στο σπίτι  
(∆Ε Βέλου) 

 
2742-0-35310 ΚΑΠΗ Βέλου  

 
2742-0-32694 Κέντρο  

Νεολαίας και Πολιτισµού 
 

2742-0-34366 Εργοτάξιο- 
 Βλάβες ∆Ε Βέλου 

Για τις σύγχρονες όψεις 
 του σχολικού εκφοβισµού 

& την δυναµική 
των εκπαιδευτικών 

παρεµβάσεων 
θα συζητήσουν 

σήµερα στο Εργατικό 
Κέντρο Κορίνθου  

Η 
 Περιφερειακή  ∆ιεύθυνση Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας Εκ-

παίδευσης Πελοποννήσου σε συνεργασία µε τις ∆ιευθύνσεις Πρωτο-
βάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης Κορινθίας και το Χαµόγε-

λο του Παιδιού, οργανώνουν εκδήλωση µε θέµα: «Οι σύγχρονες 
όψεις σχολικού εκφοβισµού (bullying). Η δυναµική των εκπαιδευτικών παρεµβά-
σεων πρωτογενούς & δευτερογενούς πρόληψης» που θα πραγµατοποιηθεί   σήµε-

ρα Τετάρτη 15 Ιανουαρίου  και ώρα 17.00 στο Εργατικό Κέντρο Κορίνθου. Η 
εκδήλωση αυτή είναι ανοιχτή στο κοινό, καθώς βασικό στοιχείο της προσέγγισης 

είναι η ενηµέρωση και εµπλοκή όλων των ενδιαφεροµένων. 
Επίσης  έχει προγραµµατίσει ενηµερωτική συνάντηση  µε θέµα την ενδοσχολική 
βία,   σήµερα  το απόγευµα µε τη συνεργασία  της  ∆ιεύθυνσης ∆ευτεροβάθµιας 
Εκπαίδευσης Αργολίδας στο Πνευµατικό Κέντρο Νέας Κίου. Βασικός οµιλητής 

της εκδήλωσης που απευθύνεται στους εκπαιδευτικούς που έχουν οριστεί από τις 
σχολικές µονάδες  ως παρατηρητές ενδοσχολικής βίας αλλά και σε συλλόγους 
γονέων, εκπαιδευτικούς  είναι ο κος Μόσχος , από το Συνήγορο του Παιδιού.   

 Σχετικά στοιχεία για το θέµα µας δίνει η ∆ιεύθυνση Πρωτοβάθµιας και ∆ευτερο-
βάθµιας Εκπαίδευσης: Το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευµάτων προέβη κατά 

το σχολικό έτος 2012-2013 στην ίδρυση του Παρατηρητηρίου Πρόληψης της 
Σχολικής βίας και του Εκφοβισµού. 

Το Παρατηρητήριο έχει ως αποστολή το σχεδιασµό και την υλοποίηση δράσεων 
για την πρόληψη της Σχολικής Βίας και του Εκφοβισµού, την καταγραφή, τη µε-
λέτη και τη διοχέτευση, προς διαχείριση, σε πιστοποιηµένους φορείς περιστατι-
κών σχολικής βίας και εκφοβισµού. Η λειτουργία του εντάσσεται στην ευρύτερη 
προσπάθεια που καταβάλλεται από την Πολιτεία για την καταγραφή, διάγνωση 

και διαχείριση των κρουσµάτων σχολικής βίας και εκφοβισµού. 
 Η Περιφερειακή ∆ιεύθυνση Εκπαίδευσης Πελοποννήσου στα πλαίσια αυτής της 
προσπάθειας, έχει  προβεί σε  δράσεις, όπως ηµερίδες  ενηµέρωσης και ευαισθη-
τοποίησης για εκπαιδευτικούς και γονείς και την ευρύτερη κοινωνία, καθώς πι-

στεύουµε ότι η προσέγγιση του φαινοµένου του σχολικού εκφοβισµού πρέπει να 
είναι ολιστική και η συνεργασία όλων απαραίτητη. 

 Για το σκοπό αυτό, η Περιφερειακή  ∆ιεύθυνση Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθ-
µιας Εκπαίδευσης Πελοποννήσου µε τη συνεργασία  της  ∆ιεύθυνσης ∆ευτερο-

βάθµιας Εκπαίδευσης Αργολίδας θα πραγµατοποιήσουν την παραπάνω ενηµερω-
τική συνάντηση  . Επίσης, ενηµερωτική συνάντηση µε θέµα την "Ασφαλή χρήση 
του διαδικτύου από τους εφήβους» που θα απευθύνεται σε γονείς και στην εκπαι-
δευτική κοινότητα θα πραγµατοποιηθεί, την 22α Ιανουαρίου 2014, ηµέρα Τετάρ-
τη, στο Γυµνάσιο ∆ρεπάνου, µε οµιλητές τον κ. Λέων Προκόπη, εκπαιδευτικό του 
ΚΕ.ΠΛΗ.ΝΕ.Τ. Αργολίδας και την κα Αγγελική Μπαβέλα, από το Κέντρο Πρόλη-

ψης των Εξαρτήσεων και Προαγωγής της Ψυχοκοινωνικής Υγείας, «Ελπίδα 
Ζωής». 

 
Επιπλέον,  

     Η Περιφερειακή  ∆ιεύθυνση αναφέρει ακόµη: «Στη φιλοσοφία µιας ολιστικής 
προσέγγισης οι ανωτέρω παρεµβάσεις για την πρόληψη και την αντιµετώπιση του 

φαινοµένου της σχολικής βίας, καθώς και όσες υλοποιηθούν στο µέλλον, αφο-
ρούν το σχολείο, την τάξη, τους εκπαιδευτικούς, τους µαθητές και τους γονείς 

τους, τους συνεργαζόµενους τοπικούς φορείς και γενικότερα ολόκληρη την τοπι-
κή κοινωνία.» 
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ΣΥΝΟΠΤ ΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ  

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ Ν.Π.∆ .∆.  

ΠΑΙ∆ΕΙΑΣ & ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ 

 ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ - ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ 

Α ΘΛΗΤΙΣΜΟΥ  

& ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ  

∆ΗΜΟΥ ΞΥΛΟΚΑΣΤΡΟΥ-  

ΕΥΡΩΣΤΙΝΗΣ  

«ΗΛ ΙΑΣ ΚΑΤΣΟΥΛΗΣ»  

ΟΙΚ. ΕΤΟΥΣ 2011  

 

Σύν ολο εσόδων  509.054,22€  
Σύν ολο εξόδων  428.950,82€  
Α ποθεµατικό    80.103,40€ 

ΕΙΠΑΝ  
 

Ευάγγελος  
Βενιζέλος  

 

Αντιπρόεδρος  
της κυβέρνησης  
και πρόεδρος  
του ΠΑΣΟΚ  

 
Μετά τη  

συνάντησή του  
µε τον Γραµµατέα  

του Γαλλικού  
Σοσιαλιστικού 

Kόµµατος  
κ. Harlem Désir   

«Με το Γραµµατέα του 
Γαλλικού Σοσιαλιστικού 

Kόµµατος κ. Harlem 
Désir, µε τον οποίο είµα-

στε φίλοι, είχαµε την 
ευκαιρία να µιλήσουµε 
σε βάθος για τις προτε-

ραιότητες της Ελληνικής 
Προεδρίας, για την πολι-

τική κατάσταση στην 
Ευρώπη, για το συσχετι-
σµό των δυνάµεων µετα-
ξύ κρατών αλλά και µε-
ταξύ πολιτικών αντιλή-
ψεων στην Ευρώπη, για 

τον κρίσιµο ρόλο της 
Γαλλίας και ιδιαίτερα 
του Γαλλικού Σοσιαλι-
στικού Κόµµατος, πα-
νευρωπαϊκά. Αυτό έχει 
πολύ µεγάλη σηµασία 

και για την Ελλάδα, για 
την οριστική µας έξοδο 
από την κρίση και το 
µνηµόνιο, γιατί τώρα 

χρειαζόµαστε µία πολιτι-
κή υποστήριξη, όχι πολι-
τικές χάρες. Χρειαζόµα-
στε συνοµιλητές πολιτι-
κούς οι οποίοι να αντι-

λαµβάνονται τα τεχνικά 
αριθµητικά δεδοµένα της 

ελληνικής οικονοµίας. 
Μιλήσαµε επίσης για 
την προετοιµασία των 
Ευρωπαϊκών εκλογών, 

για τα σχήµατα που δια-
µορφώνονται, για τη 
σηµασία που έχουν οι 

δηµοτικές, περιφερεια-
κές και ευρωπαϊκές ε-

κλογές στην Ελλάδα αλ-
λά φυσικά και στη Γαλ-

λία, γιατί και στη Γαλλία 
έχουν τοπικές εκλογές 
και αµέσως µετά ευρω-

παϊκές εκλογές.  
Ήταν µία εξαιρετικά 

χρήσιµη συνάντηση, µία 
πολύ κρίσιµη µέρα για 

τη Γαλλία, γιατί σήµερα 
είναι η µεγάλη συνέντευ-
ξη του Προέδρου Ολάντ 
για το εξάµηνο που πέ-
ρασε και για τον χρόνο 

που έχει ήδη µπει.» 
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Τηλ. 210 5220039  

    

Οι υπηρεσίες έρχονται να δώσουν λύσεις σε θέµατα Οι υπηρεσίες έρχονται να δώσουν λύσεις σε θέµατα Οι υπηρεσίες έρχονται να δώσουν λύσεις σε θέµατα Οι υπηρεσίες έρχονται να δώσουν λύσεις σε θέµατα 
ταχυµεταφορών (ταχυµεταφορών (ταχυµεταφορών (ταχυµεταφορών (courier ), courier ), courier ), courier ), διανοµών διανοµών διανοµών διανοµών     

και εισπράξεων. Οικονοµικά πακέτα σχεδιασµένα κυρίως και εισπράξεων. Οικονοµικά πακέτα σχεδιασµένα κυρίως και εισπράξεων. Οικονοµικά πακέτα σχεδιασµένα κυρίως και εισπράξεων. Οικονοµικά πακέτα σχεδιασµένα κυρίως     
για επαγγελµατίες  και επιχειρήσεις.για επαγγελµατίες  και επιχειρήσεις.για επαγγελµατίες  και επιχειρήσεις.για επαγγελµατίες  και επιχειρήσεις.    

ΑΠΟΓΟΗΤΕΥΤΙΚΑ 
ΣΤΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ 

ΓΙΑ ΤΗΝ ∆ΙΑΦΑΝΕΙΑ 
ΣΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ 

ΑΥΤΟ∆ΙΟΙΚΗΣΗ 
ΓΙΑ ΤΗ ΧΩΡΑ ΜΑΣ 
ΣΕ ΕΠΙΠΕ∆Ο Ε.Ε 

 

- Περιφερειάρχης και ∆ήµαρχοι στην ενδιαφέρουσα 
ηµερίδα που πραγµατοποιήθηκε στην Τρίπολη  

 

Ο 
 αναπληρωτής Υπουργός Εσω-
τερικών Λεωνίδας Γρηγορά-

κος, ο Γενικός Γραµµατέας ∆ιαφά-
νειας & Ανθρωπίνων ∆ικαιωµάτων 
Γιώργος Σούρλας, ο Γενικός Γραµ-
µατέας της Αποκεντρωµένης ∆ιοί-
κησης Μανώλης Αγγελάκας και ο 
Περιφερειάρχης Πελοποννήσου 

Πέτρος Τατούλης ήταν οι κεντρικοί 
οµιλητές στην ηµερίδα που πραγµα-
τοποιήθηκε την ∆ευτέρα το απόγευ-

µα στη Τρίπολη, µε θέµα: 
«∆ιαφάνεια στην Τοπική Αυτοδιοί-
κηση και διαχείριση των πόρων του 
ΕΣΠΑ». Η ηµερίδα πραγµατοποιή-
θηκε ύστερα από πρωτοβουλία της Γενικής Γραµµατείας ∆ιαφάνειας και Ανθρωπί-

νων δικαιωµάτων του Υπουργείου ∆ικαιοσύνης, από το Υπουργείο Εσωτερικών 
και την Περιφέρεια Πελοποννήσου, µε τη συνεργασία της Αποκεντρωµένης ∆ιοί-
κησης Πελοποννήσου, ∆υτ. Ελλάδας & Ιονίου και προσκεκληµένους ∆ηµάρχους 

και στελέχη της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 
 

Μανώλης Αγγελάκας:  
 

«Έχουν γίνει πολλά θετικά βήµατα  
στην Τοπική Αυτοδιοίκηση για την 
 καταπολέµηση της αδιαφάνειας»  

 
Απευθυνόµενος στα στελέχη της Τ.Α. ο κ. Αγγελάκας επεσήµανε ότι, «σύµφωνα 
µε τα διαθέσιµα στοιχεία, η χώρα µας κατρακυλά συνεχώς στη διεθνή κατάταξη 
που αφορά τη διαφάνεια, µε αποτέλεσµα, από τη 57η θέση που είχε το 2008, το 

2012 να φθάσει στην 94η, που την κατατάσσει πρώτη στη διαφθορά από όλες τις 
χώρες της Ε.Ε. 

Τα πρωτεία της διαφθοράς στη χώρα µας -συνέχισε ο Γ.Γ.- σύµφωνα µε στατιστι-
κές, εντοπίζονται στην Υγεία, στην Τοπική Αυτοδιοίκηση, στις Πολεοδοµίες, στις 

Εφορίες και στις Μ.Κ.Ο, ενώ οι πολίτες θεωρούν ότι τα κύρια αίτια της αδιαφάνει-
ας είναι οι πελατειακές σχέσεις, η καταστρατήγηση των νόµων, η ατιµωρησία των 
ενόχων, η αναβλητικότητα στη λήψη αποφάσεων, αλλά και η απροθυµία των ίδιων 

να συµµετέχουν στις διαδικασίες, επειδή πιστεύουν ότι τίποτα δεν πρόκειται να 
αλλάξει. 

Ήδη έχουν γίνει πολλά θετικά βήµατα στην Τοπική Αυτοδιοίκηση, κυρίως µετά 
την εφαρµογή του προγράµµατος «∆ιαύγεια» και της στενής παρακολούθησης των 
οικονοµικών της.  Ωστόσο η προσπάθεια πρέπει να συνεχιστεί και να ενταθεί, κυ-
ρίως στα πεδία των πολλαπλών κατατµήσεων των έργων και στους διαγωνισµούς 

µε εταιρείες «λαγούς».» 
Ο Γ.Γ αναφερόµενος στη διαχείριση των πόρων του ΕΣΠΑ, σηµείωσε ότι «τα βα-
σικότερα «αγκάθια» του προγράµµατος είναι: ότι δεν ολοκληρώνεται σχεδόν ποτέ 

ο έλεγχος των έργων που καρκινοβατούν, ότι η διαδικασία αποβολής αναδόχων 
που δεν εκτελούν τα έργα είναι µακροχρόνια, ότι η υπερδέσµευση κονδυλίων 

(overbooking) δηµιουργεί συνθήκες αδιαφάνειας ως προς τα κριτήρια ένταξης των 
έργων και ότι η µη άµεση πληρωµή των επιδοτήσεων σε επενδυτές και αγρότες, 

που έχουν ολοκληρώσει τις επενδύσεις, τους οδηγεί στην ανάγκη παρέµβασης από 
εξωγενείς παράγοντες».  

Συνάντηση µε τον Υπουργό 
Οικονοµικών της Γαλλίας  

είχε ο Ευάγγελος Βενιζέλος  
  

O 
 Αντιπρόεδρος της Κυβέρνησης και Υπουργός Εξωτερικών Ευάγγελος 
Βενιζέλος,  συναντήθηκε στο Παρίσι, εκτός από τον οµόλογό του και 
µε τον Υπουργό Οικονοµικών κ. Pierre Moscovici, µε τον οποίο είχε 

την ευκαιρία να συζητήσει αναλυτικά το σηµείο στο οποίο βρίσκεται η 
ελληνική οικονοµία και η εφαρµογή του ελληνικού προγράµµατος οικονοµικής 

προσαρµογής.  
Σύµφωνα µε όσα έγινα γνωστά από το ΠΑΣΟΚ, ο κ. Βενιζέλος αναφέρθηκε ι-

διαίτερα στη δυνατότητα που διανοίγεται τώρα, µετά την επίτευξη του πρωτογε-
νούς πλεονάσµατος, για την επιβεβαίωση και την επισηµοποίηση της µακροπρό-
θεσµης βιωσιµότητας του ελληνικού δηµοσίου χρέους, το οποίο είναι διαρθρωµέ-
νο έτσι ώστε να έχει εντυπωσιακά χαµηλό κόστος εξυπηρέτησης. Αυτό συνδέεται 
και µε την οριστική στροφή προς την έξοδο από την κρίση και το µνηµόνιο και 
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Χιλιάδες πινακίδες κατατέθηκαν  
και την περσινή χρονιά στις Εφορίες  

λόγω οικονοµικής κρίσης 
 

200.000 πινακίδες  έχουν επιστραφεί τα τελευταία 
τέσσερα χρόνια αφού λόγω οικονοµικής κρίσης οι 

ιδιοκτήτες τους αδυνατούν να πληρώσουν τους υψη-
λούς φόρους. Έτσι, σύµφωνα µε δηµοσιεύµατα,  στα 
ράφια των εφοριών βρίσκονται 767.000 πινακίδες ΙΧ 

αυτοκινήτων. Σύµφωνα µε την ίδια πηγή, το 2013 
επεστράφησαν περίπου 70.000 πινακίδες στις ∆ΟΥ 

όλης της χώρας. 
95.000 ιδιοκτήτες χρωστούν ακόµη τέλη κυκλοφορί-
ας για το 2013, ενώ για το 2014 δεν έχουν πληρώσει 

ακόµη περίπου 200.000 ιδιοκτήτες ΙΧ και άλλων 
οχηµάτων. 

ΠΑΣΟΚ 
 

Ανακοίνωση για το  
Εθνικό Κέντρο Βιβλίου  

Από τον Τοµέα Πολιτισµού του ΠΑΣΟΚ σχετικά µε την πολιτική στον χώρο του 
βιβλίου, εκδόθηκε η ακόλουθη ανακοίνωση:  

 
«Ο Υπουργός Πολιτισµού Πάνος Παναγιωτόπουλος «κληρονόµησε» τον δισεπί-

λυτο γρίφο του Εθνικού Κέντρου Βιβλίου από τον προκάτοχό του, Κώστα Τζαβά-
ρα, ο οποίος αποφάσισε εν µια νυκτί να κλείσει τον σηµαντικότερο φορέα προώ-
θησης της Λογοτεχνίας στην χώρα µας. Εν συνεχεία, ο κ. Τζαβάρας, βλέποντας 
πως αδυνατούσε να οργανώσει µόνος του την ∆ιεθνή Έκθεση Βιβλίου στη Θεσ-
σαλονίκη «ανέστησε» περιστασιακά το ΕΚΕΒΙ, αφήνοντάς το σε µια κατάσταση 
µεταξύ φθοράς και αφθαρσίας µέχρι την αντικατάστασή του από τον κ. Παναγιω-

τόπουλο. Ο τελευταίος, µέσω του διευθυντή του Υπουργικού του γραφείου, κ. 
Καρακατσάνη, διαβεβαίωνε µέχρι τέλους τους εργαζοµένους του ΕΚΕΒΙ (οι πε-
ρισσότεροι εκ των οποίων παραµένουν απλήρωτοι από τον Ιούνιο)  πως το Κέ-

ντρο θα παραµείνει σε λειτουργία. Όλα αυτά µέχρι πριν από λίγες µέρες όταν, σε 
συνάντησή του µε αντιπροσωπεία των εργαζοµένων, ο κ. Παναγιωτόπουλος τόνι-
σε πως η απόφασή του κλεισίµατος  του ΕΚΕΒΙ είναι πλέον ειληµµένη. Πέρα από 
το γεγονός ότι δεκάδες άνθρωποι (που κατέχουν µοναδική εµπειρία και τεχνογνω-

σία για την πολιτική της χώρας σε ό,τι αφορά το βιβλίο) θα µείνουν στο δρόµο 
προκύπτει και ένα άλλο φλέγον ζήτηµα, σε πολύ δύσκολους καιρούς: Από τα 

800.000 ευρώ που υπήρχαν στον προϋπολογισµό του ΕΚΕΒΙ για το 2013, το Κέ-
ντρο έχει εισπράξει µόλις 40.000. Τι απέγιναν τα υπόλοιπα χρήµατα; 

Ένα δεύτερο θέµα, αφορά στην συζήτηση που διεξάγεται σχετικά µε το ενδεχόµε-
νο να καταργηθεί η ενιαία τιµή των βιβλίων. Αυτό σηµαίνει πως κάθε βιβλιοπω-
λείο θα έχει πλέον το δικαίωµα να διαθέτει κάθε βιβλίο σε όσο χαµηλή τιµή επι-
θυµεί αµέσως µόλις αυτό κυκλοφορήσει. Αυτό επίσης σηµαίνει πως α) Οι µεγά-
λες αλυσίδες βιβλιοπωλείων αποκτούν τεράστιο πλεονέκτηµα απέναντι στα συ-
νοικιακά βιβλιοπωλεία αφού θα έχουν την άνεση να πουλάνε τα βιβλία σε χαµη-
λότερες τιµές και β) Οι εκδοτικοί οίκοι θα είναι υποχρεωµένοι να εκδίδουν µόνο 

best seller καθώς σε κάθε άλλη περίπτωση θα µπαίνουν µέσα οικονοµικά. Το θέµα 
είναι πολύ σοβαρό και προκαλεί τις αντιδράσεις συγγραφέων, βιβλιοπωλών και 

εκδοτών.  
Ο Τοµέας Πολιτισµού του ΠΑΣΟΚ επιχείρησε να συναντηθεί µε τον Υπουργό 

Πολιτισµού από την πρώτη µέρα ανάληψης των καθηκόντων του. Ακόµη και σή-
µερα υπάρχει χρόνος να συζητηθούν θέµατα ζωτικής σηµασίας που επηρεάζουν 
και θα επηρεάσουν καταλυτικά το µέλλον της ελληνικής λογοτεχνικής παραγω-

γής. 
Αρκεί οι λύσεις που θα βρεθούν να είναι ουσιαστικές, προς όφελος του δηµοσίου 

συµφέροντος και των εργαζοµένων.»  
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Η 
 ενίσχυση της γυναικείας απασχόλησης και 
επιχειρηµατικότητας, και η ανάδειξή τους 
ως σηµαίνοντες παράγοντες στη “µάχη” 

για την καταπολέµηση του φαινοµένου του 
κοινωνικού αποκλεισµού και της φτώχειας µεγάλης 
µερίδας του γυναικείου πληθυσµού στις µέρες µας, 

είναι ο στόχος του προγράµµατος πολύπλευρων δρά-
σεων που διοργανώνεται το προσεχές διάστηµα υπό 

την αιγίδα της Ελληνικής Προεδρίας του Συµβουλίου 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης στο πλαίσιο του τοµέα Ισό-
τητας των Φύλων. Κεντρικός άξονας η διασύνδεση 

του ρόλου των γυναικών µε την οικονοµία («Γυναίκες 
και Οικονοµία»). Σύµφωνα µε όσα ανακοινώθηκαν 
από την Γενική Γραµµατεία Ισότητας των Φύλων,, 
στο ίδιο πλαίσιο, προωθείται η ανάληψη σχετικών 

νοµοθετικών πρωτοβουλιών µε γνώµονα την εξάλει-
ψη της βίας κατά των γυναικών και την ισότιµη συµ-
µετοχή τους στα κέντρα λήψης αποφάσεων, µε τέτοιο 
τρόπο ώστε να διασφαλίζεται η συµπερίληψη της διά-

στασης του φύλου ως θεσµικά αναγκαίας σε όλους 
τους τοµείς ευρωπαϊκής πολιτικής.  

 
Πρόγραµµα ∆ράσης της Ελληνικής Προεδρίας 

στον τοµέα Ισότητας των Φύλων 
 

Α. ∆ράσεις – Πρωτοβουλίες 
 

1. Παρουσίαση του προγράµµατος δράσης στον τοµέ-
α της ισότητας των φύλων από τη Γενική Γραµµατέα 
Ισότητας των Φύλων κ. Βάσω Κόλλια στην Επιτροπή 
∆ικαιωµάτων των Γυναικών & Ισότητας των Φύλων 

(FEMM) του Ευρωπα-
ϊκού Κοινοβουλίου. 

Βρυξέλλες, 22 Ιανουα-
ρίου 

 
2. Συνάντηση εργασί-
ας της Οµάδας Υψη-
λού Επιπέδου της Ευ-
ρωπαϊκής Επιτροπής 
για την ένταξη της διάστασης του φύλου σε όλες τις 
πολιτικές και δράσεις (High Level Group on gender 

mainstreaming). 
Αθήνα, Ζάππειο Μέγαρο, 6 & 7 Φεβρουαρίου 

 
3. Ευρωπαϊκό Συνέδριο για την παρουσίαση των απο-
τελεσµάτων της έρευνας του Οργανισµού Θεµελιω-

δών ∆ικαιωµάτων της ΕΕ (FRA) για τη βία κατά των 
γυναικών – συνδιοργάνωση Γενική Γραµµατεία Ισό-

τητας των Φύλων και FRA. 
Βρυξέλλες, 5 Μαρτίου 

 
4. Ένταξη της διάστασης του φύλου στο πρόγραµµα 
εργασιών της ευρωπαϊκής διάσκεψης νέων που θα 

πραγµατοποιηθεί στη Θεσσαλονίκη στο πλαίσιο της 
Ελληνικής Προεδρίας. 

Θεσσαλονίκη, 10-13 Μαρτίου 
 

5. Ευρωπαϊκή Συνά-
ντηση Εργασίας µε 
θέµα «Γυναίκες και 
Ψηφιακή Απασχόλη-

ση». 
Αθήνα, Ζάππειο Μέ-

γαρο, 4 Απριλίου 
 

Β. ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΟ 
ΕΡΓΟ  

Ένταξη θεµάτων ισότητας των φύλων στα Συµβούλια 
Υπουργών 

 
Β.1. Συµβούλιο Υπουργών Απασχόλησης & Κοινωνι-

κών Υποθέσεων  
 

1. Πρόταση Οδηγίας για την ισόρροπη συµµετοχή 
των δύο φύλων στα µη εκτελεστικά µέλη των ∆ιοικη-

τικών Συµβουλίων των εισηγµένων στο χρηµατιστή-
ριο εταιρειών.  Έκθεση Προόδου. 

Βρυξέλλες, 10 Μαρτίου 
Λουξεµβούργο, 19 Ιουνίου 

 
2. Παρουσίαση της έκθεσης προόδου εφαρµογής της 
Οδηγίας 2006/54 που αφορά την αρχής ίσων ευκαι-
ριών και ίσης µεταχείρισης ανδρών και γυναικών σε 
θέµατα εργασίας και απασχόλησης. Η Οδηγία ενσω-

µατώθηκε στο ελληνικό δίκαιο µε το Νόµο 
3896/2010.   

 
Βρυξέλλες, 10 Μαρτίου 

3. Παρουσίαση στο Συµβούλιο Υπουργών του Σχεδί-
ου Συµπερασµάτων που εκπονήθηκε από την Ελληνι-

κή Προεδρία µε θέµα «Γυναίκες και Οικονοµία».  
Υιοθέτηση κειµένου Συµπερασµάτων από το Συµβού-

λιο Υπουργών. 
Λουξεµβούργο, 19 Ιουνίου  

 
Β.2. Συµβούλιο Υπουργών ∆ικαιοσύνης & Εσωτερι-

κών Υποθέσεων  
 

Υιοθέτηση Συµπερασµάτων από το Συµβούλιο Υ-
πουργών για την αποτελεσµατικότερη αντιµετώπιση 

του προβλήµατος της βίας κατά των γυναικών. 
Βρυξέλλες, 6 & 7 Μαρτίου 

Πνίγηκαν στον 
Λευκό Νείλο  

 
Πάνω από 200  άνθρωποι  στο νότιο Σουδάν πνίγηκαν, όταν το πλοίο 
µε το οποίο προσπαθούσαν να ξεφύγουν από τη φρίκη του εµφυλίου, 

βυθίστηκε στον Λευκό Νείλο.  

 Συµπληρώθηκαν 
δύο χρόνια 

από το ναυάγιο του  
κρουαζιερόπλοιου 
Costa Concordia 

 

Π 
ορεία πραγµατο-

ποιήθηκε στο 
Γκροσέτο της Το-

σκάνης για τη 
«µαύρη» επέτειο των δύο 

χρόνων από το ναυάγιο του 
κρουαζιερόπλοιου Costa 

Concordia που στοίχισε τη 
ζωή σε 32 ανθρώπους.  

∆εκάδες διασωθέντες του 
ναυαγίου συµµετείχαν  στην 
πορεία. Συγκεντρώθηκαν µπροστά στο δικαστήριο όπου διεξάγεται η 
δίκη του καπετάνιου του κρουαζιερόπλοιου και στη συνέχεια τήρη-
σαν ενός λεπτού σιγή µαζί µε τους δικηγόρους και τους δικαστές. 

Εκδηλώσεις  έγιναν και στο νησί Τζίλιο, όπου σηµειώθηκε η τραγω-
δία. Στις 21:45 το βράδυ, την ώρα του ναυαγίου,  ήχησαν οι σειρήνες 

των πλοίων. 
 

Ανακοινώθηκε το Πρόγραµµα ∆ράσης της Ελληνικής  
Προεδρίας στον τοµέα Ισότητας των Φύλων 



ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ 
 

Αγ. Θεόδωροι, ενοικιάζεται 

µεζονέττα 70 τ.µ. ανοικτοί χώ-

ροι τύπος loft, 2 υ/π, αποθήκη, 

εντοιχισµένη κουζίνα, θέρµανση 

τζάκι και ξυλόσοµπα, δυνατότη-

τα τοποθέτησης a/c. , µέσα σε 

κήπο µε ελαιόδεντρα 3 στρέµµα-

τα, σε συγκρότηµα 4 µονοκατοι-

κιών. Τιµή 400 ευρώ τηλ. 6972 

326627 και 210 9519487 

Ενοικιάζεται 3άρι στο Ξυλόκα-

στρο καινούργιο κοντά στην 

θάλασσα Αριστοναυτών 45. 

πληρ. Τηλ.: 697948684. 
240412  

 

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ  
∆υάρι 55 τ.µ δίπλα στο ΛΑΪΚΟ 

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ  ΑΘΗΝΩΝ 
πλήρως ανακαινισµένο και πλή-
ρως επιπλωµένο. Πληροφορίες 

ιδιοκτήτη στα τηλέφωνα : 27410 
31408 , κιν. 6970382188 

 

 
 

Ενοικιάζεται εξοχική κατοικία 
70 τ.µ. πλήρως επιπλωµένη µέσα 

σε ένα παράδεισο πράσινο– 
λουλούδια-ελιές—πεύκα νερό 

πόσιµο δωρεάν άφθονο για όλο 
το χρόνο µε θέα το Σαρωνικό 

στα Λουτρά Ελένης—Γαλατακι 
Κορινθίας. Πληρ. Τηλ.: 

6946315227. 
 

Ενοικιάζεται διαµέρισµα 100 

τ.µ. σε δυόροφη µονοκατοικία 

στην θέση Γαλότα Λουτρακίου 

ισθµός κοντά στο super market 

Βασιλόπουλος. Πληρ. Τηλ.: 

6945721105 & 6948953233. 
051011 

Ενοικιάζεται διαµέρισµα 140 

τ.µ. 3 υπνοδωµατίων στο κέντρο 

της Κορίνθου στην οδό Αδει-

µάµτου. Πληρ. Τηλ.: 

6975854495. 

156 
 

Ενοικιάζεται 2άρι διαµέρισµα 

60 τ.µ. επιπλωµένο 50 µέτρα 

από την θάλασσα στα Λουτρά 

Ωραίας Ελένης. Πληρ. Τηλ.: 

6945576487. 

 

Ενοικιάζεται διαµέρισµα 90 

τ.µ. τριάρι νε τζάκι—ηλιακό—

air condiotion—αυτονοµη θέρ-

µανση—parking—αποθήκη κα 

ιµεγάλες βεράντες. Πληρ. Τηλ.: 

2741401037 & 6909561267 

 

Ενοικιάζεται στην περιοχή 

Καλλιθέας Κορίνθου διαµέρισµα 

90 τ.µ.  Τριάρι µε τζάκι—ηλιακό 

air condition αυτόνοµη θέρµαν-

ση parking αποθήκη και µεγάλες 

βαράντες. 

Πληρ. Τηλ.: 274140-01037 κιν.: 

6909.561.267. 

47  

Ενοικιάζεται κατάστηµα 45 

τ.µ. στην Κόρινθο, Κολιάτσου 

40 εντός στοάς. Πληρ. Τηλ.: 210 

6710813, 6979549935. 

305 

Ενοικιάζεται κατάστηµα επί 

της Π.Ε.Ο. Κορίνθου = Πατρών 

στο Λέχαιο Κορινθίας, πλησίον 

δηµοτικού σχολείου και δίπλα σε 

στάση ΚΤΕΛ 75 τα.µ. µε τουα-

λέτα, νερό και πάτωµα συν πάρ-

κινγκ σκεπασµένο 75 τα.µ.. 

Πληρ. Τηλ.: 210 8053170 (πρωϊ) 

27410 86250 (απόγευµα) 

6977699351. 

36 

 

ΠΩΛΗΣΕΙΣ 
 

Πωλείται  επιχείρηση 
parking αυτοκινήτων και 
σκαφών. Σισύφου 49—
Κόρινθος (έναντι πυρο-
σβεστικής υπηρεσίας) 

Πληρ. Τηλ.: 6932568170 
κος Σταύρος. 

 

73 
 
 

Πωλείται επιχείρηση ΜΑΝΙΚΙ-

ΟΥΡ—ΠΕΝΤΙΚΙΟ ΥΡ 

(ΠΟ∆ΟΛΟΓΟΣ) λόγω συνταξιοδό-

τησης. Πληρ. Τηλ.: 27410 23524 & 

6932446327 

16-11-12  —- 16-1-13 

 

ΠΩΛΕΙΤΑΙ MERCEDES C200 

ΜΟ ΝΤΕΛΟ  1996 ΣΕ ΑΡΙΣΤΗ 

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΚΤΕΟ —

ΣΗΜΑ 2012 ΗΛΙΟΡΟΦΗ—

ΑIRCONTITIO N ΧΛΜ. 56000. 

ΤΙΜΗ 2900€  

ΓΕΩΡΓΙΟ Σ ΤΣΙΡΩΝΗΣ 

ΤΗΛ.: 6947355915 

0509121 

 

 
 

ΠΩΛΕΙΤΑΙ στο Λουτράκι, στη 

θέση «Λειβαδάκι» , επί της Σχο-

λής Μηχανικού, οικόπεδο 650 

τ.µ, εντός σχεδίου (Σ.∆ 04), µε 

καρποφόρα δέντρα, τιµή: 

160.000 ευρώ, µισό 90.000 ευ-

ρώ. Πληρ. Τηλ: 6939624615  
130911 

 

Πωλείται στην περιοχή Ποσει-

δωνίας οικόπεδο 700 τ.µ. 

Πληρ. Τηλ.: 6980285293. 
 

070612 
 

 

Πωλείται Φορτηγάκι DA-

TSUN 1500 cc ενός τόνου, µε 

ανοιχτή καρότσα 2,22 µ. πλάτος 

και 1,52 µε παραπέτη, σε άριστη 

κατάσταση περασµένο ΚΤΕΟ 

και πρόσφατο γενικό σέρβις. 

∆εκτός έλεγχος. Επίδειξη και 

δοκιµή. Σαν καινούργιο. Τιµή 

προσφοράς 1700€ Πληρ. Τηλ: 

6977-895140. 
131211 

 

Πωλείται οικόπεδο στην Τσα-

γκαράδα Πηλίου 1 (ένα) στρεµ-

µα εντός σχεδίου στη θέση Τα-

ξιάρχης µε θέα θάλασσα. Εχω 

και πιστοποιητικό δασαρχείου. 

45.000 €. Πληρ. τηλ. 

69730044251 & 27410 20931. 

103 

 

Λουτράκι : Οικόπεδα (2) 650 

τ.µ. + 1060 τ.µ. άρτια , οικοδο-

µήσιµα Σ.∆. 0,4 προς 300 € το 

τ.µ. τηλ  2741021956 –   

6951323256 
 

Πωλείται µονοκατοικία 150 

τ.µ. 50 µέτρα από την θάλασσα 

σε οικόπεδο 1250 τ.µ. Πληρ. 

Τηλ. 6937165657. 

77 
 

Πωλείται φορτηγάκι DATSUN 

1500 cc µε ανοικτή καρότσα. 

Έχει µήκος 2,28 µ. και πλάτος 

1,50 µ. µε παραπέτι. ΑΑ κατηγο-

ρία, αδούλευτο και καθαρό χω-

ρίς σκουριές. ∆εκτός κάθε 

έλεγχος. 

Τιµή προσφοράς: 2.000 € 

Τηλ: 2721026597, κιν: 

6977895140 

175 

 

 

Πωλείται οικία εκτός σχεδίου 

115 τ.µ. σε οικόπεδο 750 τ.µ. µε 

όλα τα κοµφόρ, 300 µέτρα από 

την θάλασσα στον Κάβο Ισθµίας 

130.000€ Πληρ. Τηλ.: 27410 

37986. 

312 
 

Πωλείται γωνιακό διαµέρισµα 

96 τα.µ. στον 3ο όροφο στον 

πεζόδροµο της Κορίνθου Πληρ. 

Τηλ.: 2741021954 & 

6972320244. 

142 

Πωλείται επαγγελµατικο κτίσµα 

στην Ξυλοκέριζα 130 τ.µ. σε 

οικόπεδο 800 τα.µ. επί του δρό-

µου. Πληρ. Τηλ.: 6955941375. 

81 

Πωλείται στη ∆υτική Πλευρά 

του Λουτρακίου οικόπεδο εντός 

σχεδίου 185 τ.µ. (Ο.Τ.119) στην 

συµβολή οδών Γερανείων και 

εγκεκριµένης οδού Ναβαρίνου 

πάνω από τις σκάλεςΤηλέφωνα 

επικοινωνίας :Χ.Κηπουρός : 

2106427074 

∆.Ευγενοπούλου : 2106430318 

Ν.Σανιδόπουλος : 2296025550 

2211 

 

Πωλείται οικόπεδο 1700 τ.µ. 

εντός σχεδίου πόλης µε δυνατό-

τητα να µοιραστεί σε δύο µερίδι-

α στον Πύργο Ευρωστίνης. Τηλ.: 

6977804545. 

147 

Πωλείται στην περιοχή της 

Ποσειδωνίας στην οδό Μπου-

µπουλίνας 71 ένα τεµάχιο 4 

στρεµµάτων µα κτήριο 400 τ.µ. 

Πληρ. Τηλ. 27410 80696. 

149 
 

Πωλείται ή δίδεται αντιπαρο-

χή οικόπεδο 900µ. Στον οικισµό 

Εξαµιλίων. Πληροφορίες στα 

τηλ. 210 6081764 & 

6972206900. 

219 
 

∆ΙΑΦΟΡΑ 
 

Ζητείται κυρία ή δεσποινίς  µε 
στοιχειώδεις γνώσεις νοσηλευ-
τικής, κατά προτίµηση Ελληνί-
δα στην περιοχή Λουτρακίου 

για περιστασιακή απασχόληση 
(περιποίηση ασθενούς σε καλή 
κατάσταση) τηλ.: 6977594467.   

2511 
 

Ζητείται νέος-νέα, απόφοιτος 
ΤΕΙ/ΑΕΙ, επικοινωνιακός & 
δυναµικός χαρακτήρας για 

γραµµατειακή υποστήριξη & 
γενικότερη διοικητική υποστήρι-
ξη. Απαιτούνται γνώσεις εµπορι-
κής διαχείρισης, αγγλικών, υπο-

λογιστών, εµπειρία στις 
πωλήσεις και βασικές γνώσεις 

λογιστικής-ταµείου. 
Περιοχή Κόρινθος. 

Αποστείλατε βιογραφικό µε 

mail: ergasia.smile@yahoo.gr 

 

 

∆ασκάλα Ειδικής Αγωγής µε πολυ-

ετή εµπειρία παραδίδει ιδιαίτερα 

µαθήµατα σε µαθητές δηµοτικού 

µε ή χωρίς µαθησιακές δυσκολίες. 

Τηλέφωνα επικοινωνίας: 

6984091306 

1110 

 

Καλοκαιρινά µαθήµατα αγγλικών 

για τις εξετάσεις ∆εκεµβρίου 2013 

Lower—Proficiency. Πολυετή 

πείρα— Μετεκπαίδευση στη Με-

θοδολογία—Ειδικές τιµές για 

group Ευπαθείς Κοινωνικές Οµά-

δες. Πληρ. Τηλ.: 6976043718. 
  

23-4-13 
 
 

 

ΚΩ∆.113 
Ζητείται Ψυχολόγος 

Πτυχιούχος Ψυχολογίας, µε-
ταπτυχιακός τίτλος σπουδών 
σε γνωστικό αντικείµενο της 
ψυχολογίας που σχετίζεται µε 
παιδιά, οργανωτικός, δυναµι-

κός, µε άδεια ασκήσεως ε-
παγγέλµατος, απαραίτητη 

προϋπηρεσία, 
άριστη γνώση αγγλικών και 

υπολογιστών. 
Αποστείλατε βιογραφικό στο 

e-mail: er-
gasia.smile@yahoo.gr 

αναγράφοντας τον κωδικό 
113.Περιοχή Κόρινθος. 

 

 
 

 

Φιλόλογος µε εµπειρία παραδί-

δει ιδιαίτερα µαθήµατα Αρχαί-

ων Ελληνικών και ¨Εκθεσης σε 

µαθητές Γυµνασίου—Λυκείου. 

Πληρ. Τηλ.: 210 7523274 & 

6947578366. 

1310 

 

Αναλαµβάνω µικροδουλειές 

Ηλεκτρικά υδραυλικά—

πλακάκια– σίδερα  - αλουµίνια - 

βαψίµατα. Κος Σπύρος—Πληρ. 

Τηλ.: 6972984120 
300512 

 

Πτυχιούχος φοιτήτρια Παιδα-

γωγικού Τµήµατος παραδίδει 

µαθήµατα κατ’ οίκον σε µαθητες 

∆ηµοτικού. Τιµή ώρας 7€. Πληρ. 

Τηλ.: 6983068610  
161211 

 

Nέα Πολυεθνική εταιρεία πα-

γκοσµίου εµβέλειας αναπτυσεται 

στην περιοχή σας και αναζητα 

σοβαρά και υπεύθυνα ατοµαγια 

την στελέχωση της. 

Πληροφορίες: What’s up: 

6972106396. Vodafone: 

6943221559. 

171111 
 

Συλλογή κερµάτων  Ελληνι-

κών ν & Ξένων 

Κέρµατα από 50ράκι έως 100 

δραχµές. Σύνολο ελληνικών 

κερµάτων είναι 500 τεµάχια και 

ξένα κέρµατα είναι 128 χάρτινα. 

Ξένα υπάρχουν 1 των 5, 1 των 

10, 1 των 50, 1 των 1.000. Για 

όλα θέλω 600€. Τηλ.27410-

23830. Τα ελληνικά κέρµατα 

είναι από το 1926. 

Για ολά τιµή 600€ . Πληρ. Τηλ.: 

27410 23830. 

73 

 

ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ-

∆ΙΟΡΘΩΣΕΙΣ ΑΓΓΛΙΚΩΝ 

ΚΑΙ ΓΑΛΛΙΚΩΝ ΚΕΙΜΕ-

ΝΩΝ ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ  Α

ΠΟ ΕΜΠΕΙΡΗ ΚΑΘΗΓΗΤΡΙΑ 

ΞΕΝΩΝ ΓΛΩΣΣΩΝ- ΠΤΥΧΙ-

ΟΥΧΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ 

ΑΘΗΝΩΝ,∆ΕΚΤΗ ΣΥΝΕΡΓΑ-

ΣΙΑ ΜΕ ΕΚ∆ΟΤΙΚΟΥΣ ΟΙ-

ΚΟΥΣ,ΤΙΜΕΣ ΛΟΓΙΚΕΣ.  ΤΗ-

ΛΕΦΩΝΟ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ 

6997-205320 

32 

 

ΕΛΛΗΝΙ∆Α ΚΥΡΙΑ, ∆ΡΑΣΤΗ-

ΡΙΑ, ΜΗ ΚΑΠΝΙΣΤΡΙΑ, ΜΟΡ-

ΦΩΜΕΝΗ-ΓΛΩΣΣΟΜΑΘΗΣ, 

ΕΠΙΘΥΜΕΙ ΝΑ ΣΥΝΤΡΟΦΕΥ-

ΕΙ ΠΑΙ∆ΑΚΙ (Α) ΓΙΑ ΦΡΟΝΤΙ-

∆Α,ΠΑΙΧΝΙ∆Ι ΚΑΙ ΕΚΠΑΙ-

∆ΕΥΣΗ. ΑΜΟΙΒΗ ΛΟΓΙΚΗ, 

ΠΕΡΙΟΧΗ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ ΚΑΙ 

ΚΟΡΙΝΘΟΥ. ΤΗΛ. 6948 

850378. 

3111 
 

Ζητείται αγροτικό φορτηγάκι. 

Πληρ. Τηλ.. 6974931750. 

1311 

 

Kύριος ζητά εργασία SECU-

RITY µε άδεια εργασάις. Περιο-

χή Κορινθίας µε προτίµηση Κιά-

το—Ξυλόκαστρο. Πληρ. Τηλ.: 

6979211909. 

2511 

 

Κυρία Ελληνίδα ζητά εργασία, 

κρατηση παιδιών , ηλικιωµένων 

& σίδερο. Πληρ. Τηλ.: 

6985717794. 

101 
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ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ 
 ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α   

ΝΟΜΟΥ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ 
 

 

Ετος ιδρύσεως 1983 
 

Εδρα: Αδειµάντου  
28 Κόρινθος  

 Τηλ/fax: 27410 22810 
Email : hmer@otenet.gr 

Blog: http://
hmerhsiak.blogspot.com/ 

 

ΤΥΠΟΓΡΑΦΕΙΑ:  
 

Τηλ./fax: 22960 82862 
Ιδιοκτήτρια- εκδότρια:  

 

Ευγενία Παπασιδέρη -  
Χριστοπούλου 

 

∆ιεύθυνση: 
 

Αναστάσιος 
Χριστόπουλος 

 

Συντάκτες—

∆ηµοσιογραφοι:  
 

- Καραβούλιας  
Τρυφωνας 

- Μασούρης Σπύρος 
Επιµέλεια κεµένων: 

 

Ευγενία Παπασιδέρη—
Χριστοπούλου 

 

Συνδροµές ιδιωτών  

 εσωτερικού: 
50 €  ετησίως 

 

- Οι απόψεις που εκφράζο-
νται στις επιστολές δεν 

εκφράζουν κατ’ ανάγκη τις 
απόψεις της εφηµερίδας. 

Ενοικιάζεται επαγγελ-
µατικός χώρος 500 τ.µ., 
ισόγειο, 1ος όροφος & 
υπόγειο. Είναι γωνιακό 
& βρίσκεται στο κεντρι-
κότερο & εµπορικότερο 
σηµείο της Κορίνθου. 

Πληροφορίες:  
27410 24667. 

 
41213 

 

Μέλλων 
Γάµος 

 
Ο Τσιόγκας 
Άγγελος του 

Σωτηρίου 
και της 

Σταυρούλας 
το γένος 
Κορδαλή 

που γεννή-
θηκε στην Κόρινθο και 
κατοικεί  στην Κόρινθο 
και η Ρήγα  Άννα του 

Ιωάννη και της Αγγελι-
κής το γένος Στρατούρη 
που γεννήθηκε στο Μα-
ρούσι Αττικής και κατοι-
κεί στα Μέγαρα θα πα-
ντρευτούν και ο γάµος 
θα γίνει στην Κόρινθο. 
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Γραφεία κοινωνικής 
ασφάλισης  

για την καλύτερη 
 εξυπηρέτηση των 

ασφαλισµένων  
έχει θέσει ήδη 
σε λειτουργία 

το Ι.Κ.Α – Ε.Τ.Α.Μ 

Η 
 διοίκηση του Ι.Κ.Α – Ε.Τ.Α.Μ αποφάσι-
σε να λειτουργήσει γραφεία κοινωνικής 
ασφάλισης του Ιδρύµατος , τα οποία συ-
στήνονται σε περιοχές όπου λειτουργού-

σαν µονάδες του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ που έχει ανασταλεί η 
λειτουργία τους, αλλά και σε περιοχές όπου οι συν-
θήκες το επιβάλλουν ώστε να διασφαλιστεί η εξυπη-

ρέτηση των συναλλασσοµένων µε το ΙΚΑ-ΕΤΑΜ 
κατοίκων.   Ήδη µέχρι σήµερα σε όλη την Ελλάδα 

έχουν συσταθεί 56 Γραφεία Κοινωνικής Ασφάλισης 
εκ των οποίων λειτουργούν 40. Σε σχετική ανακοί-

νωση διαβάζουµε σχετικά:  
Τα Γραφεία Κοινωνικής Ασφάλισης στελεχώνονται 

µε 1-3 υπαλλήλους, ανάλογα µε τα µεγέθη της περιο-
χής που εξυπηρετούν και ανάλογα µε τις ανάγκες σε 
διοικητικό προσωπικό που έχουν τα Υποκαταστήµα-

τα στα οποία υπάγονται.  
Η στελέχωση των Γραφείων Κοινωνικής Ασφάλισης 
γίνεται µε το απαραίτητο, για τη λειτουργία του προ-
σωπικό έτσι ώστε να εξασφαλίζεται η απρόσκοπτη 
λειτουργία του (π.χ. δυνατότητα αντικατάστασης σε 
περίπτωση χορήγησης αδειών, ασθενείας κλπ). Η 

τοποθέτηση των υπαλλήλων στα Γραφεία Κοινωνι-
κής Ασφάλισης γίνεται µε απόφαση του Προϊσταµέ-

νου ∆ιεύθυνσης του υποκαταστήµατος στο οποίο 
υπάγονται.  

Σύµφωνα µε τη σχετική εγκύκλιο τα Γραφεία Κοινω-
νικής Ασφάλισης ΙΚΑ-ΕΤΑΜ αποτελούν µη-

αυτοτελείς υπηρεσίες εντός της ασφαλιστικής περιο-
χής συγκεκριµένου υποκαταστήµατος στο οποίο υπά-
γονται και το οποίο καλούνται να υποστηρίξουν λει-

τουργικά. 
Οι αρµοδιότητες που ασκούνται από τα Γραφεία 
Κοινωνικής Ασφάλισης κατανέµονται ανά τοµέα 

λειτουργίας του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, περιλαµβάνοντας εργα-
σίες που εκτελούνται χειρόγραφα και εργασίες που 

εκτελούνται ηλεκτρονικά. 
Η εξυπηρέτηση των συναλλασσοµένων στις περιπτώ-

σεις χειρόγραφων εργασιών γίνεται άµεσα µε την 
σύσταση και λειτουργία του Γραφείου Κοινωνικής 

Ασφάλισης ενώ για τις εργασίες µέσω ηλεκτρονικών 
διαδικασιών απαιτείται η δηµιουργία τεχνικών προ-
ϋποθέσεων οι οποίες και θα υλοποιηθούν σύντοµα. 
Σύµφωνα µε το ΙΚΑ άµεσα τίθενται σε λειτουργία 

µέσω ηλεκτρονικών υπηρεσιών, οι κάτωθι εργασίες 
στα Γραφεία Κοινωνικής Ασφάλισης: 

 
- ∆ιαχείριση οθόνης αναζήτησης ασφαλισµένου. 

- Εκτύπωση του Αποσπάσµατος Ατοµικού Λογαρια-
σµού Ασφάλισης. 

- ∆ιαχείριση Λογαριασµού Χρήστη. 
- Απογραφή ασφαλισµένων. 

- Χορήγηση ασφαλιστικής ικανότητας. 
 
 

ΕΙΠΑΝ  
 

Άννα 
Ασηµακοπούλου 

  

Εκπρόσωπος Τύπου της 
Νέας ∆ηµοκρατίας 

«Ο κ. Τσίπρας  έδιωξε τον 

κ. Τατσόπουλο  και έµεινε 

µε το κοµµάτι του ΣΥΡΙΖΑ 

που φλερτάρει µε τροµο-

κράτες – δολοφόνους, και 

θέλει:  

 

• 75% φόρο για όλους  

• κατάργηση της επιχειρη-

µατικότητας από ιδιώτες  

• κατάργηση του Ελληνι-

κού στρατού και της αστυ-

νοµίας 

• έξοδο από το ΝΑΤΟ και 

την Ε.Ε.  

Ο κ. Τσίπρας δεν καλύ-

πτει, λοιπόν, µόνον τη 

“συνιστώσα της τροµο-

κρατίας”. Θέλει την πλήρη 

κατάργηση της ∆ηµοκρατί-

ας και την αντικατάστασή 

της µε “επαναστατική κυ-

βέρνηση”, πράγµα που 

επιβραβεύει δηµόσια ο 

Γραµµατέας του ΣΥΡΙΖΑ 

κ. Βίτσας.  

Τι φοβάται ο κ. Τσίπρας 

και δεν διαγράφει το µισό 

του κόµµα µε αυτές τις 

αδιανόητες θέσεις που 

πρεσβεύει;  

Μήπως γιατί οι θέσεις 

αυτές αποτελούν την κοινή 

συνισταµένη του µε τα 

υπόλοιπα  περιθωριακά 

κόµµατα της Ε.Ε. που υ-

ποστηρίζουν Τσίπρα, όπως 

τα κόµµατα της αιµατο-

βαµµένης, κατεχόµενης 

Κύπρου;  

Ο ΣΥΡΙΖΑ δεν απαντά. 

Κάποτε θα πρέπει και να 

κρύβεται!».  

 

Επανακατατέθηκε 
η τροπολογία  για την 
αύξηση στη φορολογία 

των βιοµηχανοποιηµένων 
καπνών 

 

Κ 
ατατέθηκε ξανά από τον Υπουργό Οικονοµι-

κών, Γιάννη Στουρνάρα, στο αγροτικό πολυνο-
µοσχέδιο η τροπολογία µε την οποία αυξάνεται η 

φορολογία των βιοµηχανοποιηµένων καπνών.  
Σύµφωνα µε τη νέα ρύθµιση επέρχεται αύξηση:  

κατά 5 λεπτά ανά πακέτο των 20 τσιγάρων  
κατά 7 λεπτά ανά συσκευασία των 20 γραµµαρίων 

στον καπνό 
κατά 1 ευρώ στις συσκευασίες πούρων µε τιµή λια-

νικής πώλησης 100 ευρώ.  
Για τα πούρα και τα πουράκια ο Ειδικός Φόρος Κα-
τανάλωσης (ΕΦΚ) ορίζεται σε ποσοστό 35%, από 34% που ίσχυε ως σήµερα. 
Το µέτρο αυτό ήρθε ως ισοδύναµο οικονοµικό µέτρο της κατάργησης του µέ-
τρου των 25 ευρώ για εισαγωγή σε νοσοκοµεία του ΕΣΥ, το οποίο είχε προκα-

λέσει σφοδρές αντιδράσεις.  

Σ 
υναυλία αλληλεγγύης  µε σκο-
πό την ενίσχυση του Μητρο-
πολιτικού Κοινωνικού Ιατρεί-
ου Ελληνικού, έχει προγραµ-

µατιστεί για την Τετάρτη 29 Ιανουαρί-
ου, στις 20:00 µ.µ., στη µουσική σκη-
νή Hollywood (Λεωφόρος Βουλιαγµέ-

νης 289).   
Τα έσοδα θα διατεθούν αποκλειστικά 
για να αγοραστούν φάρµακα για τους 
ανασφάλιστους ασθενείς του Μητρο-
πολιτικού Κοινωνικού Ιατρείου Ελλη-

νικού, όπως ανακοινώθηκε.  
 Στη συναυλία συµµετέχουν τα συ-

γκροτήµατα: 
NEW ZERO GOD 

THE ILLUSION FADES 

PENNY DREADFUL 
STONEMOUTH 

ΜΑΥΡΕΣ ΚΩΜΩ∆ΙΕΣ 
 Κόστος εισόδου: 3 ευρώ το άτοµο. 

Το Μητροπολιτικό Κοινωνικό Ιατρείο 
Ελληνικού, λειτουργεί εντός της πρώ-

ην Αµερικανικής βάσης (δίπλα στο 
Πολιτιστικό Κέντρο Ελληνικού, 200 
µέτρα από την Τροχαία Ελληνικού), 

∆ευτέρα έως Παρασκευή 10:00 - 20:00 
και Σάββατο 10:00 - 14:00.  

 Μπορείτε να επικοινωνείτε στο τηλέ-
φωνο 210 9631950 ή στο e-mail: 

mkiellinikou@gmail.com.  
 Για περισσότερες πληροφορίες επι-
σκεφθείτε τον δικτυακό τόπο: http://

www.mkiellinikou.org 

Συναυλία αλληλεγγύης  
 για την ενίσχυση  

του Μητροπολιτικού Κοινωνικού 
 Ιατρείου Ελληνικού 



Παντός είδους  

τυπογραφικές εργασίες 
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Αντίθετος για πρώτο γύρο  
εκλογών  στις 18 Μἀου  
ο ∆ήµαρχος Αθηναίων  

 

Α 
ντίθετος στη διεξαγωγή του πρώτου γύρου των αυτοδιοικητικών εκλογών στις 18 Μαΐου 
δηλώνει ο ∆ήµαρχος Αθηναίων Γιώργος Καµίνης . Σε ανακοίνωσή του, όπως αναρτήθη-
κε σε Αθηναϊκά Μ.Μ.Ε, αναφέρει: «Ο νόµος ορίζει ότι οι εκλογές για την αυτοδιοίκηση 

πραγµατοποιούνται ταυτόχρονα µε τις εκλογές για το ευρωπαϊκό κοινοβούλιο. Κάθε άλλη 
απόφαση πρέπει να ορισθεί νοµοθετικά». 


